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P R O T O K Ó Ł  NR VIII/15 

 

VIII sesji Rady Miejskiej w Żninie,  

która odbyła si ę w dniu 30 czerwca 2015 roku  

w sali narad Urz ędu Miejskiego w Żninie  

przy ulicy 700-lecia 39  

   
Protokolant sesji:  

Łukasz Lisiecki - inspektor Biura Rady Miejskiej 

 

AD PKT 1 – OTWARCIE I STWIERDZENIE KWORUM  

 

Przewodnicz ący Rady Grzegorz Koziełek - o godzinie 1000 otworzył VIII sesję  

i stwierdził, że zgodnie z listą obecności w posiedzeniu uczestniczy 18 Radnych, co 

wobec ustawowego składu Rady wynoszącego 21 osób stanowi kworum 

pozwalające na podejmowanie prawomocnych uchwał.  

Listy obecności stanowią załączniki nr 1, 2 i 3 do niniejszego protokołu. 

 

Następnie Przewodniczący Rady powitał: 

1. Burmistrza Żnina Pana Roberta Luchowskiego, 

2. Panie i Panów Radnych, 

3. Sołtysów Gminy Żnin,  

4. Dyrektorów Jednostek Organizacyjnych Gminy Żnin, 

5. Pracowników Urzędu Miejskiego, 

6. Prasę lokalną, 

7. Radio Żnin, 

8. Wszystkich obecnych na sali. 
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AD PKT 2 - Przedstawienie porządku obrad.  

 

Przewodnicz ący Rady Grzegorz Koziełek - przedstawił porządek obrad VIII sesji 

Rady Miejskiej w Żninie, który stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 

Następnie zapytał czy są pytania bądź uwagi do porządku obrad. 

Burmistrz Robert Luchowski- zaproponował zdjęcie z zaproponowanego porządku 

obrad punktu 14, w związku z projektem uchwały w sprawie przystąpienia do 

sporządzenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego w 

obrębach: Dochanowo, Brzyskorzystew, Sobiejuchy, Brzyskorzystewko, Sulinowo, 

Sarbinowo, Słabomierz, Słębowo, Jaroszewo, Żnin – Wieś dla terenu położonego w 

Sarbinowie. Jest propozycja zniesienia punktu na wniosek Komisji Infrastruktury i 

Gospodarki Przestrzennej Rady Miejskiej w Żninie oraz podjętych rozmów na Komisji 

Budżetu i Gospodarki. Wystąpiła tutaj propozycja podjęcia szerszych konsultacji 

społecznych. Pojawiły się nowe wątki, które należałoby wyjaśnić. Złożył również 

wniosek o zdjęcie punktu nr 22, czyli podjęcia uchwały w sprawie wyrażenia zgody 

na sprzedaż nieruchomości stanowiącej własność Gminy Żnin, położonej w 

Bożejewicach. Wiąże się to z ewentualnym planowaniem drogi S5, gdyż na razie nie 

ma w tym temacie konkretów, a nie chcielibyśmy pozbyć się nieruchomości, która w 

przyszłości mogłaby się okazać bardzo atrakcyjną. Wniósł również o zdjęcie 

punktów: 24, 25, 26 z porządku sesji, dlatego, że przy okazji analizy nieruchomości 

gruntowych do sprzedaży bądź dzierżawy pojawiły się osoby, które  użytkują te 

nieruchomości gruntowe i są zainteresowane dalszą dzierżawą. W przyszłości 

zyskają one na wartości. Są to nieruchomości położone w Januszkowie, Kierzkowie i 

Ustaszewie. Ponadto poprosił również o zdjęcie punktu 30, dotyczącego wyrażenia 

zgody na sprzedaż części nieruchomości położonej w Dochanowie. W trakcie 

posiedzenia Komisji Infrastruktury i Gospodarki Przestrzennej oraz Budżetu i 

Gospodarki Rady Miejskiej w Żninie były postulaty o szersze konsultacje społeczne w 

tej sprawie. Jednocześnie zawnioskował o wpisanie w punkcie 14 wprowadzenie 

projektu uchwały w sprawie ustalenia trybu udzielania, rozliczania oraz kontroli 

prawidłowości wykorzystania dotacji udzielonych niepublicznym: przedszkolom, 

szkołom podstawowym, gimnazjom i innym formom wychowania przedszkolnego, 

działającym na terenie Gminy Żnin. Dotyczy to zmiany ze 103% na 100% oraz zmian 

w sprawie kontroli – rozdział 5 § 9 ust. 1, gdyż chcemy stworzyć alternatywę dla 

Urzędu Miejskiego, aby ta kontrola mogła się odbywać w siedzibie urzędu. 
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Zarządzeniem Burmistrza rezygnujemy z dniem 1 września 2015 r. z dowozu dzieci 

do szkół niepublicznych. Podjęciem tej uchwały były obszerne konsultacje, które 

odbyły się w ostatnim tygodni. Wspólnie wypracowaliśmy porozumienie, iż 

rezygnujemy z subwencji w wysokości 103% na 100%, a zostajemy przy dowozach. 

Dodał, iż ustawodawca stworzył możliwość tworzenia placówek niepublicznych, 

natomiast w przekonaniu Burmistrza w sposób niezadowalający, a wręcz 

niedostateczny zrealizował ich finansowanie. Z rozmów, które zostały 

przeprowadzone wnioski są takie, że mamy rok wyborczy, będą przyjeżdżali 

kandydaci do Sejmu i Senatu i będzie okazja, aby pewne rozwiązania 

zaproponować. Byś może nawet apelu rady. W kwestii Regionalnej Izby 

Obrachunkowej w Bydgoszczy – mamy już opinię, w której prezes wyraźnie wskazuje 

na dwie sprawy. Po pierwsze, jest to kwestia możliwości finansowania dowozów z 

dotacji przekazywanej przez gminę. Jest to niemożliwe. Pieniądze nie mogę być 

wykorzystane według opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej na finansowanie 

dojazdów. Regionalna Izba Obrachunkowa wskazuje na inny problem, z którym 

możemy się zmierzyć. Zacytował: „Rodzic, który decyduje się skierować dziecko do 

placówki oświatowej poza obwód szkoły jest zobowiązany do poniesienia kosztów 

tego dojazdu.” Jest to sformułowanie bardzo niepokojące dla nas. Ten rok szkolny 

związany z finansowaniem dowozów szkolnym będziemy musieli bardzo mocno 

przemyśleć i zasięgnąć opinii prawnej, aby znaleźć jakieś rozwiązanie, aby dowozy z 

finansowania Gminy Żnin można było legalnie realizować. Wskazane będą co 

najmniej dwa wystąpienia zewnętrzne w ramach województwa kujawsko – 

pomorskiego. Jak już Państwo wiedzą mieliśmy już także inne opinie: z Opola, 

Krakowa i Poznania – co okręg to różna interpretacja. Na dzień dzisiejszy 

zaproponował przyjęcie tej właśnie uchwały przez Wysoką Radę i zagwarantował, że 

w ślad tej uchwały pójdzie zmiana zarządzenia Burmistrza w sprawie dowozów. 

Następnie zawnioskował, aby w obecnym punkcie 30 wprowadzić uchwałę w sprawie 

utworzenia odrębnych obwodów głosowania w Gminie Żnin w referendum 

ogólnokrajowym zarządzonym na dzień 6 września 2015 r.  

Przewodnicz ący Rady Grzegorz Koziełek – zaproponował wprowadzenie do 

porządku obrad uchwały w sprawie zlecenia Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w 

Żninie przeprowadzenia postępowania wyjaśniającego w sprawie wypłaty pomocy 

materialnej o charakterze socjalnym dla uczniów zamieszkałych na terenie Gminy 

Żnin z lat 2012 – 2015. Powiedział, że 25 czerwca br. do Biura Rady, do 
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Przewodniczącego Rady Miejskiej wpłynęło pismo Burmistrza Żnina, który wnioskuje 

o wszczęcie postępowania wyjaśniającego i przeprowadzenie analizy wypłat pomocy 

materialnej o charakterze socjalnym w latach 2012 – 2015. Zaproponował, aby ten 

punkt został punktem 31. Zapytał czy są jeszcze jakieś propozycje do porządku 

obrad.  

Wiceprzewodnicz ący Rady Miejskiej Andrzej Kurek  -  zapytał czy będzie decyzja 

Burmistrza na piśmie odnośnie dowozów dzieci do szkół niepublicznych. Zapytał czy 

ta decyzja będzie tylko i wyłącznie czasowa, czy też odstępujemy w ogóle, czy też na 

rok szkolny, gdyż było to ujęte dość zawile.  

Burmistrz Robert Luchowski – powiedział, że obowiązywanie uchwały, o której 

mowa będzie nie od dnia 1 września br, ale od 1 stycznia 2016 r., jeśli tylko Rada 

wyrazi na to zgodę. Natomiast jeśli chodzi o kwestię dowozów, to zarządzenie 

zostanie zmienione tak, że dowozy będą kontynuowane od 1 września 2015 r.  

Dodał, iż zgodnie z opinią Regionalnej Izby Obrachunkowej musimy w ciągu roku 

zagwarantować przynajmniej dowozy. Wyraził chęć konsultacji, które jasno by 

doprecyzowały, że finansowanie dowozów byłoby legalne i oczywiste. W ciągu roku 

nie należy się spodziewać żadnych większych zmian w ciągu całego roku szkolnego, 

aby nie było zamieszania w placówkach.  

Przewodnicz ący Rady Grzegorz Koziełek – udzielił głosu Radnemu Leszkowi 

Kowalskiemu.  

Przewodnicz ący Komisji Ochrony Środowiska Leszek Kowalsk i – odniósł się do 

zalecenia Regionalnej Izby Obrachunkowej o tym, iż nie dofinansowuje się dowozów 

dzieci spoza okręgu szkoły. Zapytał czy nie powinno się finansować, ale można.  

Burmistrz Robert Luchowski – powiedział, iż możemy tak sądzić, natomiast 

chciałby mieć to wszystko udokumentowane. Od tego są prawnicy, a po to ktoś 

wymyślił prawo, aby nam dokładnie wyjaśnienia RIO przedłożyć. Musimy mieć 

podstawę, aby stwierdzić, że nasz tok myślenia idzie w dobrym kierunku.  

Przewodnicz ący Komisji Ochrony Środowiska Leszek Kowalsk i – powiedział, że 

podejmowanie teraz decyzji nie ma wszystkich jasnych uwarunkowań prawnych. W 

tym momencie nie wszystko jest dla nas jasne.  

Burmistrz Robert Luchowski – zapytał czy Radny Kowalski sugeruje przesunięcie 

głosowania w terminie.  

Przewodnicz ący Komisji Ochrony Środowiska Leszek Kowalsk i – odpowiedział, 

że na razie nic takiego nie sugeruje, natomiast uważa, iż należałoby się nad tym 
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jeszcze zastanowić.  

Burmistrz Robert Luchowski – zwrócił uwagę, że ten rok szkolny będzie 

tymczasem, w którym będziemy mogli się nad tym wszystkim jeszcze zastanowić. 

Zarządzenie wchodzi w życie z dniem 1 września br. Podkreślił, że chciałby, aby te 

dowozy były, natomiast musimy usiąść i odnośnie ten interpretacji jeszcze 

podyskutować i wszystko sobie wyjaśnić.  

Przewodnicz ący Komisji Ochrony Środowiska Leszek Kowalsk i – dodał, iż 

obawia się tego, że my teraz dofinansujemy dowozy, a  się okaże, że nie jest to 

zgodne z prawem.  

Burmistrz Robert Luchowski – wyjaśnił, że właśnie dlatego są potrzebne 

konsultacje. Jest pełna wola zarówno jednej jak i drugiej strony w tym temacie. 

Przeprowadziliśmy z osobami prowadzącymi szkoły niepubliczne dużo rozmów i 

myśli, iż wszystko idzie w jak najlepszym kierunku.  

Przewodnicz ący Rady Grzegorz Koziełek – udzielił głosu Radnej Marii Błońskiej. 

Radna Maria Bło ńska –  dopowiedziała, iż opinia Regionalnej Izby Obrachunkowej 

jest jasna i klarowna. Pan Burmistrz powiedział, że gmina nie może z dotacji 

finansować dowozów, a to jest zupełnie co innego.  

Przewodnicz ący Rady Grzegorz Koziełek –  dodał, że dotacja, która jest udzielana 

szkołom niepublicznym nie może być przekazywana na dofinansowanie dowozów i 

tak to wygląda od strony prawnej. 

Przewodnicz ący Komisji Ochrony Środowiska Leszek Kowalsk i – odpowiedział, 

iż to rozumie. Chodzi o dofinansowanie dowozów ze środków własnych gminy, a nie 

z dotacji.  

Przewodnicz ący Rady Grzegorz Koziełek –  dodał, że nie można przykładowo 

podnieść dotacji do 110% i tego 10% przekazać na dowożenie.   

Przewodnicz ący Komisji Ochrony Środowiska Leszek Kowalsk i – powiedział, iż 

nie wie jaki jest procent dzieci spoza obwodu szkoły.  

Przewodnicz ący Rady Grzegorz Koziełek –  zwrócił uwagę, że szkoły niepubliczne 

nie mają ustalonych obwodów, w czym jest właśnie szkopuł. Będziemy naciskać na 

Ministerstwo Edukacji, by dopuściło do określenia obwodów dla szkół niepublicznych. 

Dodał, że Ustawa o systemie oświaty jest dziurawa w tym momencie i wyklucza 

pewne możliwości. Następnie zapytał czy są jakieś uwagi do porządku obrad. Uwag 

nie było, w związku z czym poprosił o przegłosowanie propozycji zmian w porządku 

obrad. Poprosił o przegłosowanie pierwszej zmiany, którą było zdjęcie punktu 14, 
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czyli uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego w obrębach: Dochanowo, Brzyskorzystew, 

Sobiejuchy, Brzyskorzystewko, Sulinowo, Sarbinowo, Słabomierz, Słębowo, 

Jaroszewo, Żnin-Wieś dla terenu położonego w Sarbinowie. 

 

W głosowaniu udział wzięło 18 Radnych 

Za było 16 Radnych  

Wstrzymało się 2 Radnych 

 

Rada wi ększością głosów zdj ęła z porz ądku obrad projekt uchwały w sprawie 

przyst ąpienia do sporz ądzenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego w obr ębach: Dochanowo, Brzyskorzystew, Sobiejuchy, 

Brzyskorzystewko, Sulinowo, Sarbinowo, Słabomierz, Słębowo, Jaroszewo, 

Żnin-Wie ś dla terenu poło żonego w Sarbinowie . 

 

 

Przewodnicz ący Rady Grzegorz Koziełek – zapytał kto z Państwa Radnych jest za 

zdjęciem z porządku obrad punktu 22, czyli uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 

sprzedaż nieruchomości stanowiącej własność Gminy Żnin, położonej 

w Bożejewicach.  

 

W głosowaniu udział wzięło 18 Radnych 

Za było 18 Radnych  

 

Rada jednogło śnie zdj ęła z porz ądku obrad projekt uchwały w sprawie 

wyra żenia zgody na sprzeda ż nieruchomo ści stanowi ącej własno ść Gminy 

Żnin, poło żonej w Bo żejewicach.  

 

Przewodnicz ący Rady Grzegorz Koziełek – zapytał kto z Państwa Radnych jest za 

zdjęciem z porządku obrad punktu 24, czyli podjęcia uchwały w sprawie wyrażenia 

zgody na sprzedaż nieruchomości stanowiącej własność Gminy Żnin, położonej 

w Januszkowie.  

 

W głosowaniu udział wzięło 18 Radnych 
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Za było 18 Radnych  

Rada jednogło śnie zdj ęła z porz ądku obrad projekt uchwały w sprawie 

wyra żenia zgody na sprzeda ż nieruchomo ści stanowi ącej własno ść Gminy 

Żnin, poło żonej w Januszkowie.  

 

Przewodnicz ący Rady Grzegorz Koziełek – zapytał kto z Państwa Radnych jest za 

zdjęciem z porządku obrad punktu 25, czyli podjęcia uchwały w sprawie  wyrażenia 

zgody na sprzedaż części nieruchomości stanowiącej własność Gminy Żnin, 

położonej w Kierzkowie.  

 

W głosowaniu udział wzięło 18 Radnych 

Za było 18 Radnych  

 

Rada jednogło śnie zdj ęła z porz ądku obrad projekt uchwały w sprawie  

wyra żenia zgody na sprzeda ż części nieruchomo ści stanowi ącej własno ść 

Gminy Żnin, poło żonej w Kierzkowie.  

 

Przewodnicz ący Rady Grzegorz Koziełek – zapytał kto z Państwa Radnych jest za 

zdjęciem z porządku obrad punktu 26, czyli podjęcia uchwały w sprawie wyrażenia 

zgody na sprzedaż nieruchomości stanowiących własność Gminy Żnin, położonych 

w Ustaszewie.  

 

W głosowaniu udział wzięło 18 Radnych 

Za było 18 Radnych  

 

Rada jednogło śnie zdj ęła z porz ądku obrad projekt uchwały w sprawie 

wyra żenia zgody na sprzeda ż nieruchomo ści stanowi ących własno ść Gminy 

Żnin, poło żonych w Ustaszewie.  

 

Przewodnicz ący Rady Grzegorz Koziełek – zapytał kto z Państwa Radnych jest za 

zdjęciem z porządku obrad punktu 30, czyli podjęcia uchwały w sprawie wyrażenia 

zgody na sprzedaż części nieruchomości położonej w Dochanowie.  

 

W głosowaniu udział wzięło 18 Radnych 
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Za było 15 Radnych  

Wstrzymało się 3 radnych 

 

Rada wi ększością głosów zdj ęła z porz ądku obrad projekt uchwały w sprawie 

wyra żenia zgody na sprzeda ż nieruchomo ści stanowi ących własno ść Gminy 

Żnin, poło żonych w Ustaszewie.  

 

Przewodnicz ący Rady Grzegorz Koziełek – zapytał kto z Państwa Radnych jest za 

wprowadzeniem do porządku obrad na miejsce punktu 14 uchwały w sprawie 

ustalenia trybu udzielania, rozliczania oraz kontroli prawidłowości wykorzystania 

dotacji udzielonych niepublicznym: przedszkolom, szkołom podstawowym, 

gimnazjom i innym formom wychowania przedszkolnego, działającym na terenie 

Gminy Żnin.  

 

W głosowaniu udział wzięło 18 Radnych 

Za było 15 Radnych  

Wstrzymało się 3 Radnych 

 

Rada wi ększością głosów wprowadziła do porz ądku obrad projekt uchwały w 

sprawie ustalenia trybu udzielania, rozliczania ora z kontroli prawidłowo ści 

wykorzystania dotacji udzielonych niepublicznym: pr zedszkolom, szkołom 

podstawowym, gimnazjom i innym formom wychowania pr zedszkolnego, 

działaj ącym na terenie Gminy Żnin. Punkt ten b ędzie punktem 14. 

 

Przewodnicz ący Rady Grzegorz Koziełek – powiedział, że kolejną propozycją 

pana Burmistrza jest, aby wprowadzić projekt uchwały w sprawie utworzenia 

odrębnych obwodów głosowania w Gminie Żnin w referendum ogólnokrajowym 

zarządzonym na dzień 6 września 2015 r. ten punkt byłby punktem 26 porządku 

obrad. Zapytał kto z Pań i Panów Radnych jest za wprowadzeniem tego punktu do 

porządku obrad 

 

W głosowaniu udział wzięło 18 Radnych 

Za było 18 Radnych  
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Rada jednogło śnie wprowadziła do porz ądku obrad projekt uchwały w sprawie 

utworzenia odr ębnych obwodów głosowania w Gminie Żnin w referendum 

ogólnokrajowym zarz ądzonym na dzie ń 6 września 2015 r. 

 

Przewodnicz ący Rady Grzegorz Koziełek – poprosił o przegłosowanie propozycji 

Przewodniczącego Rady o wprowadzenie do porządku obrad uchwały w sprawie 

zlecenia Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Żninie przeprowadzenia postępowania 

wyjaśniającego w sprawie wypłaty pomocy materialnej o charakterze socjalnym dla 

uczniów zamieszkałych na terenie Gminy Żnin z lat 2012 -2015. 

 

W głosowaniu udział wzięło 18 Radnych 

Za było 18 Radnych  

 

Rada jednogło śnie wprowadziła do porz ądku obrad projekt uchwały w sprawie 

zlecenia Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Żninie przeprowadzenia 

post ępowania wyja śniaj ącego w sprawie wypłaty pomocy materialnej o 

charakterze socjalnym dla uczniów zamieszkałych na terenie Gminy Żnin z lat 

2012 -2015. 

 

Przewodnicz ący Rady Grzegorz Koziełek – przedstawił porządek obrad po 

zmianach: 

 

Porządek obrad po zmianach przedstawia si ę następująco:  

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie kworum. 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z obrad VI i VII sesji. 

4. Sprawozdanie Burmistrza Żnina z działalności w okresie międzysesyjnym oraz 

z wykonania uchwał Rady Miejskiej.  

5. Interpelacje Radnych. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego Gminy 

Żnin za 2014 rok.  
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7. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi Żnina: 

a) sprawozdanie Burmistrza Żnina z wykonania budżetu Gminy Żnin za 2014 

rok i informacją o stanie mienia wraz z opinią Regionalnej Izby Obrachunkowej 

w Bydgoszczy o tym sprawozdaniu,  

b) stanowisko Komisji Rewizyjnej i opinia Regionalnej Izby Obrachunkowej 

w Bydgoszczy w tej sprawie, 

c) dyskusja, 

d) podjęcie uchwały w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi Żnina.  

8. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia rocznego sprawozdania 

finansowego instytucji kultury – Muzeum Ziemi Pałuckiej w Żninie za 2014 rok.  

9. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia rocznego sprawozdania 

finansowego instytucji kultury – Żniński Dom Kultury za 2014 rok.  

10. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia rocznego sprawozdania 

finansowego instytucji kultury – Miejska i Powiatowa Biblioteka Publiczna w 

Żninie za 2014 rok.  

11. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie budżetu Gminy Żnin na 

2015 rok.  
12. Podjęcie uchwały w sprawie trybu prac nad projektem uchwały budżetowej.  

13. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie zasad udzielania 

stypendiów Burmistrza Żnina dla uczniów placówek oświatowych 

prowadzonych przez Gminę Żnin za wybitne wyniki w nauce oraz osiągnięcia 

sportowe i artystyczne.  

14. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia trybu udzielania, rozliczania oraz 

kontroli prawidłowości wykorzystania dotacji udzielonych niepublicznym: 

przedszkolom, szkołom podstawowym, gimnazjom i innym formom 

wychowania przedszkolnego, działającym na terenie Gminy Żnin.  

 15. Podjęcie uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego dla terenu części działki nr 54 położonej w miejscowości 

Rydlewo.  
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16. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego „Żnin Góra” dla terenu położonego przy ul. Kl. Janickiego.  

17. Podjęcie uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego sołectw Chomiąża Księża, Kierzkowo, Skarbienice, Wenecja 

i Wójcin etap I sołectwo Wójcin.  

18. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy 

najmu, której przedmiotem jest ta sama nieruchomość lokalowa.  

19. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy 

użyczenia, której przedmiotem jest ta sama część nieruchomości lokalowej.  

20. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnych umów 

dzierżawy, których przedmiotem są te same nieruchomości.  

21. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnych umów 

najmu, których przedmiotem są te same części nieruchomości położonych 

22. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości 

stanowiących własność Gminy Żnin, położonych w Brzyskorzystwi.  

53. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości 

stanowiącej własność Gminy Żnin, położonej w Wilczkowie.  

24. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości 

położonej w Żninie przy ul. Jasnej.  

25. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości 

stanowiących własność Gminy Żnin położonych w Dochanowie.  

26. Podjęcie uchwały w sprawie utworzenia odrębnych obwodów głosowania w 

Gminie Żnin w referendum ogólnokrajowym zarządzonym na dzień 6 września 

2015 r.  

27. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie przystąpienia Gminy Żnin 

do Lokalnej Grupy Działania.  

28. Podjęcie uchwały w sprawie  powołania komisji doraźnej do rozpatrzenia 

wniosków o nadanie tytułu „Zasłużony dla Gminy  Żnin”.  

29. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie wyznaczenia członków do 

Rady Pożytku Publicznego Gminy Żnin.  
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30. Podjęcie uchwały w sprawie powołania Zespołu opiniodawczego ds. wyboru 

ławników do sądów powszechnych.  
31. Podjęcie uchwały w sprawie zlecenia Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w 

Żninie przeprowadzenia postępowania wyjaśniającego w sprawie wypłaty 

pomocy materialnej o charakterze socjalnym dla uczniów zamieszkałych na 

terenie Gminy Żnin z lat 2012 – 25015. 

32. Odpowiedzi na interpelacje Radnych.  

33. Zapytania, wolne wnioski i informacje.  

34. Zakończenie  

 

 

Przewodnicz ący Rady Grzegorz Koziełek – zapytał kto z Pań i Panów Radnych 

jest za przyjęciem wyżej przedstawionego porządku obrad.  

 

W głosowaniu udział wzięło 18 Radnych 

Za było 18 Radnych  

 

 AD PKT 3 -  Przyjęcie protokołu z obrad VI i VII sesji. 

 

 

Przewodnicz ący Rady Grzegorz Koziełek - powiedział, że VI sesja odbyła się w 

dniach 11 maja 2015 r. Protokół z tej sesji zawiera 52 strony i 16 załączników. Z 

treścią protokołu zapoznał się, wiernie odzwierciedla przebieg tej sesji, w związku z 

tym zaproponował przyjęcie protokołu. 

 

W głosowaniu wzięło udział 18 Radnych 

Za było 18 Radnych 

 

Rada jednogło śnie przyj ęła protokół z VI sesji Rady Miejskiej w Żninie. 

 

Przewodnicz ący Rady Grzegorz Koziełek - powiedział, że VII uroczysta sesja 

odbyła się w dniach 3 czerwca 2015 r. Protokół z tej sesji zawiera 11 strony i 9 

załączników. Z treścią protokołu zapoznał się, wiernie odzwierciedla przebieg tej 
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sesji, w związku z tym zaproponował przyjęcie protokołu. 

 

W głosowaniu wzięło udział 18 Radnych 

Za było 18 Radnych 

 

Rada jednogło śnie przyj ęła protokół z VII sesji Rady Miejskiej w Żninie. 

 

AD PKT 4 - Sprawozdanie Burmistrza Żnina z działalności w okresie 

międzysesyjnym oraz z wykonania uchwał Rady Miejskiej. 

 

Przewodnicz ący Rady Grzegorz Koziełek – poprosił Burmistrza o przedstawienie 

sprawozdania.  

Burmistrz Robert Luchowski –   Wykonując uchwały Rady Miejskiej w Żninie oraz 

zadania gminy określone przepisami prawa, a szczególnie w ustawie z dnia 8 marca 

1990 r. o samorządzie gminnym – w okresie od dnia 28 kwietnia 2015 r. podjęte 

zostały następujące działania (stan na 11.06.2015 r.): 

1. Wydałem 32 zarządzenia w następujących sprawach: 

1.w sprawie powołania komisji przetargowej do przeprowadzenia czynności w 

prowadzonym postępowaniu o udzielenie zamówienia na zadanie: pn. ”Demontaż, 

transport i unieszkodliwianie wyrobów zawierających azbest z terenu Gminy Żnin”; 

2. w sprawie uzupełnienia składu zespołu ds. opracowania Strategii Rozwoju Gminy 

Żnin; 

3. w sprawie przeprowadzenia kontroli prawidłowości wykorzystania dotacji 

udzielonych niepublicznym: przedszkolom, szkołom podstawowym, gimnazjom i 

innym formom wychowania przedszkolnego, działającym na terenie Gminy Żnin; 

4. w sprawie przeznaczenia do oddania w dzierżawę części nieruchomości 

stanowiącej własność Gminy Żnin; 

5. w sprawie przeznaczenia do oddania w najem nieruchomości stanowiącej 

własność Gminy Żnin; 

6. w sprawie powołania komisji konkursowej w celu wyłonienia kandydata na 

stanowisko dyrektora Przedszkola Miejskiego nr 2 w Żninie (2 zarządzenia – drugie 

zmieniające); 
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7. w sprawie powołania komisji konkursowej w celu wyłonienia kandydata na 

stanowisko dyrektora Szkoły Podstawowej im. Klemensa Janickiego w Januszkowie 

(2 zarządzenia – drugie zmieniające); 

8.w sprawie powołania koordynatora kontroli zarządczej; 

9. w sprawie wyznaczenia kandydata na członka rady nadzorczej Zakładu 

Wodociągów i Kanalizacji "WIK" Spółka z ograniczoną odpowiedzialnością; 

10. zmieniające zarządzenie w sprawie powołania obwodowych komisji wyborczych 

w wyborach Prezydenta Rzeczypospolitej Polskiej zarządzonych na dzień 10 maja 

2015 r. (2 zarządzenia – drugie również zmieniające); 

11. w sprawie organizacji i nadzoru udzielania zamówień publicznych, których 

wartość nie przekracza 30.000 euro; 

12. w sprawie wyboru formy, sposobu i trybu oraz zasad przeprowadzenia 

konsultacji z mieszkańcami Osiedli Nr 1 i 2 w Żninie w sprawie zmian treści statutów 

tych osiedli  jako jednostek pomocniczych Gminy Żnin na terenie miasta Żnina, a 

także określenia podstawowych czynności związanych z przeprowadzanymi 

konsultacjami; 

13. w sprawie ustalenia wzoru ankiety konsultacyjnej w konsultacjach z 

mieszkańcami Osiedli Nr 1 i 2 w Żninie dotyczących zmian statutów tych osiedli jako 

jednostek pomocniczych Gminy Żnin na terenie miasta Żnina; 

14. w sprawie zmian kwot dotacji celowych przyznanych gminie oraz przeniesienia 

wydatków w toku wykonywania budżetu między paragrafami klasyfikacji budżetowej; 

15. w sprawie powierzenia stanowiska dyrektora Przedszkola Miejskiego nr 2 w 

Żninie; 

16. w sprawie powierzenia stanowiska dyrektora Szkoły Podstawowej im. Klemensa 

Janickiego w Januszkowie; 

17. w sprawie ustalenia opłat za wypożyczenie namiotu znajdującego się w 

zarządzaniu Sołectwa Dochanowo; 

18. w sprawie ustalenia opłat za wynajem pomieszczeń i urządzeń świetlicy w 

Podgórzynie; 

19. w sprawie ustalenia opłat za wypożyczenie namiotu znajdującego się w 
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zarządzaniu Sołectwa Kaczkowo-Kaczkówko; 

20. w sprawie określenia wzoru aktu nadania tytułu „Honorowy Obywatel Gminy 

Żnin” 

21. w sprawie przeprowadzenia kontroli problemowej w jednostce pomocniczej 

Gminy Żnin; 

22. w sprawie powołania komisji stypendialnej w celu zaopiniowania wniosków o 

przyznanie stypendiów szkolnych; 

23. w sprawie przeznaczenia do sprzedaży lokali mieszkalnych stanowiących 

własność Gminy Żnin; 

24. w sprawie przeznaczenia do sprzedaży części nieruchomości stanowiącej 

własność Gminy Żnin, położonej w Wenecji; 

25. w sprawie przeznaczenia do sprzedaży nieruchomości stanowiących własność 

Gminy Żnin, położonych przy ul. Browarowej w Żninie; 

26. w sprawie przeznaczenia do sprzedaży nieruchomości stanowiących własność 

Gminy Żnin, położonych przy ul. Niedziałkowskiego w Żninie; 

27. w sprawie powołania Komitetu Organizacyjnego odpowiedzialnego za 

organizację Dożynek Gminnych w dniu 29 sierpnia 2015 r; 

28. w sprawie powołania komisji stypendialnej w celu zaopiniowania wniosków o 

przyznanie stypendiów dla uczniów placówek oświatowych prowadzonych przez 

Gminę Żnin za wybitne wyniki w nauce oraz osiągnięcia sportowe i artystyczne; 

29. w sprawie zatwierdzenia podziału środków finansowych na cele związane z 

realizacją zadań własnych gminy, z pominięciem otwartego konkursu ofert. 

 

2. Z 16 uchwał Rady Miejskiej w Żninie podjętych na VI i VII sesji w dniu 11 maja 

i 3 czerwca 2015 r., 10 uchwał wykonano, a 6 jest w trakcie realizacji.  

3. W okresie międzysesyjnym uczestniczyłem w następujących wydarzeniach: 

maj 2015 

12 maja 2015 - Podpisanie umowy zakupu statku wycieczkowego Venezia oraz 

przekazanie statku do Miejskiego Ośrodka Sportu w Żninie.  
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13-15 maja 2015 - Wyjazd do Frankfurtu z okazji 40-lecia Muzeum Kolejki 

Wąskotorowej we Frankfurcie. 

18 maja 2015 - Udział w konferencji w Starostwie Powiatowym dotycząca 

partnerstwa publiczno-prywatnego oraz termomodernizacji i efektywności 

energetycznej infrastruktury publicznej. W trakcie spotkania omówiony został 

instrument PPP jako źródło finansowania zadań publicznych, oraz 

termomodernizacja obiektów użyteczności publicznej i możliwości jej finansowania 

na przykładzie PPP. 

19 maja 2015 - Spotkanie z przedsiębiorcami prowadzącymi działalność 

gospodarczą przy ulicy Szpitalnej w Żninie w prawie współfinansowania inwestycji 

drogowej. 

20 maja 2015 - Spotkanie z przedsiębiorcami w sprawie przygotowania programu 

niskoemisyjnego rozwoju dla Gminy Żnin. 

Spotkanie burmistrza z jubilatami, z okazji Złotych Godów: 50 – lecie pożycia 

małżeńskiego. Burmistrz odznaczył 6 par medalami  „Za długoletnie pożycie 

małżeńskie”, nadanymi przez Prezydenta RP Bronisława Komorowskiego.  

21 maja 2015 - Odbiór prac rekultywacyjnych parku przy ul. św. Floriana w Żninie.  

22 maja 2015 - Udział w  XVI Powiatowe Zawody Strzeleckie z broni pneumatycznej 

o Mistrzostwo Szkół Podstawowych i Gimnazjów w Zespole Publicznych Szkół w 

Żninie. 

 3 maja 2015 - Udział w otwartych Mistrzostwa Żnina Dzieci w Judo oraz Gminnym 

Dniu Strażaka połączonym z obchodami 70-lecia Ochotniczej Straży Pożarnej w 

Ustaszewie. 

24 maja 2015 - Udział w V Zlocie Samochodów Amerykańskich i Zabytkowych, który 

odbył się w Silverado City w Bożejewiczkach. 

26 maja 2015 - Udział w posiedzeniu Rady Nadzorczej Zakładu Wodociągu i 

Kanalizacji WIK sp. z o.o. 

28 maja 2015 - Udział w VIII Powiatowym Konkursie Matematycznym "Najlepszy 

matematyk Powiatu Żnińskiego klas drugich" oraz Walnym Zgromadzeniu Członków 

Spółdzielni Rolniczo-Handlowej " Rolnik". 
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Udział w obchodach 70-lecia Miejskiej i Powiatowej Bibliotece Publicznej. 

  

30-31 maja 2015 - Udział w obchodach Dnia Dziecka w Jaroszewie i 

Brzyskorzystewku, Europejskim Festiwalu Sportu „Zagrajmy Razem” oraz regatach 

żeglarskich o puchar Safage w Żninie. 

czerwiec 2015 

1 czerwca 2015 - Wręczenie stypendiów sportowych Burmistrza Żnina dla 

zawodników i trenerów. 

- Spotkanie z prezesem Polskiego Towarzystwa Ekonomicznego Oddziału w 

Bydgoszczy w sprawie współpracy Gminy Żnin z Polskim Towarzystwem 

Ekonomicznym (PTE) w zakresie pozyskiwania środków unijnych.  

- Spotkanie z władzami Kujawsko-Pomorskiej Szkoły Wyższej w Bydgoszczy w 

sprawie oferty szkoleń, studiów licencjackich, magisterskich oraz podyplomowych, 

która ma być skierowana dla mieszkańców Gminy Żnin.  

3 czerwca 2015 - Uroczysta sesja Rady Miejskiej w Żninie z okazji 25-lecia 

samorządu i nadania tytułów Honorowego Obywatela Gminy Żnin. 

6 czerwca 2015 - Rada Nadzorcza Zakładu Wodociągów i Kanalizacji WIK Sp. z o.o. 

9 czerwca 2015 - Spotkanie z zarządem i działaczami MKS Pałuczanki Żnin w 

sprawie przyszłości klubu. 

W ramach godzin urzędowania w okresie międzysesyjnym odbywały się także 

indywidualne spotkania z radnymi, sołtysami i gośćmi a także mieszkańcami w 

ramach wtorkowych spotkań w Urzędzie Miejskim w Żninie.  

Przedstawiając niniejsze sprawozdanie pragnę podkreślić, że zawarto w nim tylko 

najważniejsze tematycznie sprawy i zagadnienia dotyczące naszej gminnej 

wspólnoty samorządowej. 

Następnie poprosił Przewodniczącego Rady o oddanie głosu Kierownikowi Wydziału 

Infrastruktury, Gospodarki Przestrzennej i Inwestycji , aby przedstawił jakie działania 

były podjęte w zakresie uporządkowania tej komunikacji ze strony Gminy Żnin.  

Przewodnicz ący Rady Grzegorz Koziełek – oddał głos Kierownikowi ww. wydziału. 

Kierownik Wydziału Infrastruktury, Gospodarki Przes trzennej i Inwestycji –  
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przedstawił działania podjęte przez Gminę Żnin dotyczącą zmiany organizacji ruchu, 

co stanowi załącznik nr 5 do niniejszego protokołu.  

Wiceprzewodnicz ący Rady Andrzej Kurek – zapytał czy chodzi o działkę 562/10 . 

Działki 562/40, 562/39 – to jest teren gminny, a w środku jest teren prywatny.  

Kierownik Wydziału Infrastruktury, Gospodarki Przes trzennej i Inwestycji – 

odpowiedział, iż chodzi o działkę 562/10, co stanowi jeszcze działkę prywatną.  

Wiceprzewodnicz ący Rady Andrzej Kurek – zapytał czy ten teren będzie 

wykupiony, czy w umowie najmu. Zapytał czy to aby na pewno umożliwi nam dobre 

dostarczenie materiałów budowlanych itd. Podsumował, że nic na razie nie wiemy. 

Zapytał także, czy to jest na tyle dobry teren, aby to wszystko przewieźć.  

Kierownik Wydziału Infrastruktury, Gospodarki Przes trzennej i Inwestycji – 

powiedział, że działka 562/39 i 562/60 – te działki są własnością Gminy Żnin. 

Natomiast te dwie nieruchomości sąsiednie są na zasadzie udostępnienia. 

Nieruchomość nr 562/10 zostanie w najbliższym czasie nabyta. Właściciel 

nieruchomości przekazuje ją na czas budowy nieodpłatnie. Jest jeszcze kwestia 

odszkodowania, z uwagi na to, że na tą chwilę prowadzona jest uprawa roślina. 

Wskutek ruchu rośliny zostaną zniszczone. Natomiast w dniu jutrzejszym nastąpi 

finalizacja umową użyczenia.  

Przewodnicz ący Rady Grzegorz Koziełek – zapytał czy rolnik, na którego działce 

będą miały miejsce zniszczenia wyraził na to zgodę.  

Kierownik Wydziału Infrastruktury, Gospodarki Przes trzennej i Inwestycji – 

powiedział, że tak. Wszystko jest już uregulowane i uzgodnione.  

Przewodnicz ący Rady Grzegorz Koziełek –  podsumowując powiedział, że 

proponowana przez gminę droga dojazdowa do placu budowy komendy, to 

propozycja układu ul. 1 - go stycznia, ul. Dąbrowskiego. Następnie zapytał czy jest 

tam wzmocniony grunt.  

Kierownik Wydziału Infrastruktury, Gospodarki Przes trzennej i Inwestycji – 

powiedział, że to logiczne, iż inwestor przystępując do zadania inwestycyjnego musi 

myśleć o dostępie do tej drogi. To na inwestorze spoczywa teraz obowiązek 

ulepszenia tego ciągu. Ze strony Burmistrza zostały już podjęte wszelkie działania. 

Po stronie gminy wszystko jest uregulowane, reszta spoczywa na inwestorze. 

Przewodnicz ący Rady Grzegorz Koziełek –   oddał głos Radnemu Kowalewskiemu.  

Przewodnicz ący Komisji Bud żetu i Gospodarki  – zapytał czy jest o tym 

powiadomione Starostwo Powiatowe, gdyż dostał sporo materiałów odnośnie tego 
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tematu i docelowo jest ul. Dąbrowskiego wskazana jako wjazd wyjazd służb 

ratowniczych. Blokadą jest również ustawienie znaku ograniczającego 2,5t nie wyżej. 

Ta inwestycja jest bardzo ważna dla całego rejonu. Zapytał czy o wszystkich ruchach 

wie inwestor, ponieważ już się rozpoczął etap budowy.  

Kierownik Wydziału Infrastruktury, Gospodarki Przes trzennej i Inwestycji – 

powiedział, iż wszystko zostało przedstawione Komendzie Powiatowej Straży 

Pożarnej i równolegle do wiadomości Panu Staroście. Dodał, że wniosek o 

organizacji ruchu wpłynął w dniu 22 czerwca br. - formalne rozpoczęcie procesu 

inwestycji nastąpiło w zeszły piątek.  

Przewodnicz ący Komisji Bud żetu i Gospodarki  – zapytał czy w związku z tym jest 

podpisane porozumienie z inwestorem. 

Kierownik Wydziału Infrastruktury, Gospodarki Przes trzennej i Inwestycji – 

powiedział, iż zgodnie z przepisami, jeśli inwestor zgadza się o zmianę organizacji 

ruchu, to zgodnie z wszelką organizacją prawną zarządca drogi ustosunkowuje się 

do tego – wyraża swoją opinię. Przedstawiono stanowisko alternatywne, konkretne 

rozwiązania i działania. Jest włożony w to obopólny wysiłek. Zawsze są utrudnienia, 

ale trzeba poszukać tego odpowiedniego rozwiązania.  

Przewodnicz ący Rady Grzegorz Koziełek –   powiedział, że będzie musiało to 

wszystko być jak najszybciej zrealizowane, aby jak najszybciej umożliwić sprawny 

ruch karetkom i pojazdom uprzywilejowanym. Następnie podziękował za wszelkie 

objaśnienia i zapytał czy są jakieś uwagi. Uwag nie było, w związku z czym przeszedł 

do kolejnego punktu.  

 

AD PKT 5 – Interpelacje Radnych.  

 

Przewodnicz ący Rady Grzegorz Koziełek – poprosił o składanie interpelacji.  

Wiceprzewodnicz ąca Rady El żbieta Gogola –  powiedziała, że na ręce członków 

Prezydium Rady zostało złożone pismo  zarządu spółki Cerplon w Cerekwicy o 

wyrażenie zgody na kupno dzierżawionej hydroforni oraz dwóch studni głębinowych 

od Agencji Nieruchomości Rolnych oddział terenowy w Bydgoszczy. Jak w piśmie 

można przeczytać spółka Cerplon  nie może wyrazić zgody na wyłączenie ujęcia 

wody w Cerekwicy i dlatego zwraca się z prośbą o możliwość zakupu ww. hydroforni 

i dwóch studni. Jako radna tego okręgu w trosce o losy tej firmy jak również w trosce 

o odbiorców wody z Cerekwicy, Kaczkowa – Kaczkówka proszę Pana Burmistrza o 
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udzielenie pisemnej odpowiedzi na następujące pytania: Czy istnieją przesłanki 

formalno – prawne umożliwiające dokonanie zakupu przez spółkę Cerplon w 

Cerekwicy dzierżawionej dotychczas hydroforni i dwóch studni głębinowych? Po 

drugie: po stronie, którego z organów gminy: Burmistrza czy Rady Miejskiej  leży 

decyzyjność co do ewentualnej sprzedaży ww. hydroforni i studni? Czy ewentualna 

sprzedaż mogłaby wpłynąć na płynność dostarczania wody  pozostałym odbiorcom i 

ewentualną cenę? Następnie zwróciła się z prośbą  do Przewodniczącego Rady i  

Rady Miejskiej w Żninie o udzielenie głosu wiceprezesowi zarządu spółki Cerplon w 

Cerekwicy Panu Janowi Szulcowi. 

Przewodnicz ący Rady Grzegorz Koziełek – zapytał Radę o wyrażenie zgody na 

udzielenie głosu wiceprezesowi zarządu spółki Cerplon w Cerekwicy Panu Janowi 

Szulcowi. 

Rada nie wyraziła sprzeciwu, wobec tego Przewodnicz ący Rady  poprosił o zabranie 

głosu Pana Jana Szulca. 

Wiceprezes spółki Cerplon w Cerekwicy -  powiedział, że w latach 90 – tych 

ówczesny Burmistrz oraz Rada Miejska w Żninie zwróciła się do spółki Cerplon o 

wyrażenie zgody na podłączenie 5 wsi do naszego ujęcia wody z uwagi na to, że 

zapasy studni głębinowych były wystarczające na to, aby tę realizację przyjąć. 

Oczywiście hydrofornię mamy do dziś dzierżawioną i wyrazić zgodę na to musiała 

ówczesna Agencja Własności Rolnych Skarbu Państwa obecna Agencja 

Nieruchomości Rolnych, spółka Cerplon oraz ówczesny Burmistrz oraz Rada.  Takie 

decyzje podjęliśmy wspólnie, że do chwili wybudowania ujęcia wody w Słębowie 

przez Gminę Żnin my tę służebność zapewniamy mieszkańcom indywidualnym. 

Spółka Cerplon gospodarowała wówczas na obszarze 3200 ha, teraz jest to obszar o 

1000 ha mniejszy z uwagi na przepisy ustaw, które w przeciwnym razie 

uniemożliwiałyby nam zakup gruntów. Pięć wsi zostało podłączonych i do 2001 roku 

spółka Cerplon zbierała wodę od okolicznych mieszkańców, gdy faktycznie 

inwestycję podjęła wtedy gmina. W grudniu 2001 roku podjęliśmy rozmowy z WiK-

iem, który reprezentował Pana Burmistrza i podpisaliśmy umowę o tym, że WiK 

będzie miał swój zawór i gospodarstwo swój. Jak woda wychodzi z hydroforni jest 

jeden wodomierz, jest rozdzielenie tj. jeden wodomierz „idzie” na spółkę Cerplon dla 

zwierząt, a drugi wodomierz liczy wodę, którą WiK po prostu sprzedaje. Od 5 lat nie 

podnosiliśmy ceny hurtowej wody do WiK- u i wynosi ona 2,30 zł i nie zamierzamy tej 
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ceny podnosić. Wiemy, że WiK inwestycje ponosi. My również w 2008 roku 

zrobiliśmy inwestycję za zgodą Agencji, w związku z tym, że rolnicy przerzucili się na 

zwiększoną produkcję warzyw  wykonaliśmy inwestycję polegającą na zwiększeniu 

wydobycia wody i poprawie jej jakości dla mieszkańców, którą to wodę WiK 

rozprowadza. Umowa inwestycyjna opiewała na kwotę 300 tys. zł.  Z ustawie o 

samorządzie gminnym jest zapis o zaopatrzeniu przez gminę w wodę mieszkańców, 

jednak nie ma tam zapisu, że gmina musi być właścicielem ujęcia wody. Wiemy, że 

na tych ujęciach zysków nie ma. My jako spółka zużywamy 90 tys. m³ wody rocznie, 

WiK bierze około 80 tys. m³ wody. W tej chwili mamy produkcję 1500 sztuk bydła, 

3200 sztuk macior. Rocznie odchowujemy 80 tys. prosiąt w wadze od 6 do 8 kg.  W 

przyszłym roku odhowalność tych prosiąt będziemy musieli zwiększyć do 20 kg. Pod 

względem kosztów będzie to inwestycja wielomilionowa. Zużycie wody wzrośnie o 

około 30 tys. m³ rocznie. Wobec tego złożyliśmy wniosek do Pana Burmistrza o 

wyrażenie zgody na sprzedaż hydroforni i studni głębinowych. Dołączyliśmy również 

pismo od notariusza, które mówi o tym, że służebność będzie tak długo jak gmina 

będzie tylko chciała.  Reasumując uważam, że korzyści są dla dwóch stron zarówno 

dla WiK-u jak i Cerplon-u. Produkcja się rozwija, zatrudniamy około 100 osób. 

Jesteśmy pierwszą firmą, którą Lewiatan przyjął z uwagi na obroty. Szkoda, że nie 

było Pana Burmistrza na spotkaniu z uwagi na inne zajęcia. Było bowiem kilku 

milionerów, którzy zainteresowani są infrastrukturą gminy Żnin by zainwestować 

swoje środki.  Chętnie by się z Panem Burmistrzem spotkali.  

Co do kwestii chęci zakupu przez spółkę Cerplon hydroforni i studni głębinowych to 

wynika to z faktu, że tydzień temu podjęta została ustawa o obrocie ziemią, która 

zacznie obowiązywać od 1 stycznia 2016 roku. Jeśli my jako spółka nie dokonamy 

zakupu to wówczas dzierżawa będzie trwała do 2025 roku. Co będzie później tego 

nie wiem. To co kupiliśmy tj. Uścikowo, gorzelnię oraz inne ziemie, jesteśmy także na 

ostatnim etapie zakupu Cerekwicy i chcieliśmy to razem kupić z hydrofornią, która 

jest niezbędna do prowadzenia działalności produkcji zwierzęcej.  

Przewodnicz ący Komisji Ochrony Środowiska Leszek Kowalski – zapytał czy 

wydajność tych źródeł wody jest wystarczająca by pokryć to zapotrzebowanie i 

zapewnić służebność.  

Wiceprezes spółki Cerplon w Cerekwicy -  odpowiedział, że w tej chwili jest 

dokonywany nowy operat wodno – prawny. Wykonuje go Politechnika Szczecińska i 
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ilości wody są wystarczające.  

Wiceprzewodnicz ący Rady Andrzej Kurek -  zapytał co się stanie gdy Cerplon nie 

kupi, skończy się dzierżawa. Jakie to będą konsekwencje dla spółki? 

Wiceprezes spółki Cerplon w Cerekwicy – tak wiem jak Pan, wróżbitą nie jestem 

co będzie za 10 lat. Na dzień dzisiejszy jeśli dzierżawa się kończy  na nieruchomości 

rolnej to dysponowanie może być dwukierunkowe: dalsze przedłużenie dzierżawy lub 

nowy przetarg i wyłonienie nowego dzierżawcy lub nabywcy w sensie kupna.  

Przewodnicz ący Komisji Bud żetu i Gospodarki Adam Kowalewski – oczywiście 

podzielam pytania zadane przez Wiceprzewodniczącą Rady. Po pierwsze kto ma 

wydać taką opinię Burmistrz czy Rada? Prosiłby jednak by to uzupełnić o jeszcze 

jedno pytanie, a mianowicie co na to WiK? Z tego co pamiętam, co mówiła Pani 

prezes WiK-u na ostatnim spotkaniu to bardzo dużo płacimy za tę wodę  w stosunku 

do opłaty końcowej.  

Wiceprezes spółki Cerplon w Cerekwicy –  mieliśmy krótkie spotkanie z WiK-iem, 

gdzie Pani prezes chciała nas zapoznać, natomiast kolejne spotkanie mamy w 

przyszły czwartek i sądzę, że do jakichś rozwiązań dojdziemy. Dodał, że od 5 lat nie 

podnosili ceny wody, gdzie gmina podnosi, nie było również żadnych przerw w 

dostarczaniu wody. Całą infrastrukturę, która należała do spółki Cerplon oddaliśmy 

bezpłatnie  we władanie WiK-u, zatem WiK naszymi drogami wodnymi dostarcza 

wodę mieszkańcom. Jeśli chodzi o sprawy biznesowe to więcej zarabia na tym WiK 

niż my jako spółka.  

Radna Maria Bło ńska – przy punkcie na jednej z ostatnich sesji przy okazji inkasa 

sołtysów zapytałam ile procent  podatku bezpośrednio wpłacane jest do banku, a ile 

% inkasują sołtysi do ogólnej kwoty wpływającego podatku. Z uwagi na to, że nie 

otrzymałam odpowiedzi ponawiam moje zapytanie.  

Po drugie odniosła się do inkasa w Białożewinie. Otóż  drugą ratę podatku zebrał św. 

pamięci Zenon Owczarzak. W poniedziałek 15 czerwca wpłacił pieniądze w kasie, a 

następnego dnia zmarł. Dlaczego do dzisiaj rodzinie Pana Owczarzaka nie 

wypłacono należnej prowizji? Tym bardziej, że w Urzędzie Miejskim w Żninie 

sporządzono notatkę służbową z córką sołtysa, że do czasu wyboru nowego sołtysa 

przejmie obowiązki po ojcu i te obowiązki pełni, zajęła się m.in. organizacją Dnia 

Dziecka w sołectwie.  
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Po trzecie, na zebraniu sołeckim w Gorzycach w połowie czerwca pytałam czy gmina 

Żnin składała wnioski do Ministerstwa Edukacji Narodowej o dodatkowe środki 

subwencji oświatowej, o które mogą występować tylko samorządy. Do 15 maja br. o 

dofinansowanie szkolnych gabinetów profilaktyki zdrowotnej i pomocy 

przedlekarskiej, do 10 czerwca o dofinansowanie kosztów odpraw dla nauczycieli 

zwalnianych i przechodzących na emeryturę oraz do 30 czerwca br. o 

dofinansowanie na wyposażenie  w sprzęt szkolny i pomoce dydaktyczne sal 

egzaminacyjnych a także wnioski z tytułu wzrostu zadań szkolnych i pozaszkolnych. 

Ponawiam te pytania, ponieważ nie otrzymałam na nie odpowiedzi, a po drugie jest 

to rezerwa subwencji oświatowej i prawdopodobieństwo otrzymania tych środków 

wynosi 100%.  

Wiceprzewodnicz ący Rady Andrzej Kurek -  zapytał o sprawę kanalizacji w ul. 

Spacerowej odchodzącej od ul. Podgórnej w Żninie. Na jakim etapie jest jej 

wykonanie, jeśli w ogóle coś się tam dzieje. 

Po drugie, skoro tyle mówił Pan Burmistrz o tym chodniku i to pozytywnie przy ul. 

Dąbrowskiego w Żninie to prosiłby, aby w tegorocznym budżecie ująć wykonanie tej 

inwestycji.   

Przewodnicz ący Komisji Rewizyjnej Ireneusz Starczewski -  kilka miesięcy temu 

pytał o tę sprawę, jednak odpowiedzi nie usłyszał i na wielu spotkaniach z 

mieszkańcami nie mógł im odpowiedzieć. Otóż czy dojdzie do zniszczenia placu na 

rynku i na ul. Śniadeckich? Słyszymy tylko z prasy, że ma coś tam być w sprawie 

parkowania. Ludzie mówią tylko, że gdyby Burmistrz spojrzał tylko przez okno na 

nowy parking urzędu to by widział jak wygląda teren po jakimś czasie gdzie parkują 

samochody. Prosiłby o udzielenie pisemnej odpowiedzi w tej sprawie.  

Więcej interpelacji nie zgłoszono. 

 

 

AD PKT 6 -  Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego 

Gminy Żnin za 2014 rok.  

 

Przewodnicz ący Rady Grzegorz Koziełek – poprosił Burmistrza o uzasadnienie 

projektu uchwały. 
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Burmistrz Robert Luchowski – powiedział, że sprawozdanie finansowe otrzymali 

wszyscy radni w ustawowym terminie, wobec tego zaproponował  składanie 

ewentualnych pytań do sprawozdania.  

Przewodnicz ący Rady Grzegorz Koziełek – zapytał czy są jakieś pytania. Wobec 

braku pytań odczytał treść projektu uchwały, a następnie poddał go pod głosowanie. 

 

W głosowaniu udział wzięło 17 radnych  

Za było 17 radnych 

 

Rada podj ęła uchwał ę Nr VIII/60/2015 w sprawie zatwierdzenia sprawozdan ia 

finansowego Gminy Żnin za 2014 rok,  która stanowi załącznik nr 6 do protokołu. 

 

AD PKT 7 - Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi Żnina. 

 

a) sprawozdanie Burmistrza Żnina z wykonania budżetu Gminy Żnin za 2014 rok i 

informacją o stanie mienia wraz z opinią Regionalnej Izby Obrachunkowej 

w Bydgoszczy o tym sprawozdaniu, 

 

Przewodnicz ący Rady Grzegorz Koziełek – o zabranie głosi poprosił Burmistrza.  

Burmistrz Robert Luchowski –  powiedział, że sprawozdanie z wykonania budżetu 

Gminy Żnin za 2014 rok otrzymali wszyscy radni w ustawowym terminie, wobec tego 

zaproponował, aby składać ewentualne pytania w tej sprawie.  

Przewodnicz ący Rady Grzegorz Koziełek – zapytał czy są pytania. Pytań nie było. 

Następnie Pan Burmistrz poprosił Skarbnika Gminy o odczytanie opinii Regionalnej 

Izby Obrachunkowej w Bydgoszczy o tym sprawozdaniu. 

Skarbnik Gminy Aleksandra Szpek – odczytała uchwałę Nr 6/S/2015 Składu 

Orzekającego Nr 1 Regionalnej Izby Obrachunkowej w Bydgoszczy z dnia 8 kwietnia 

2015 roku w sprawie wyrażenia opinii o przedłożonym przez Burmistrza Żnina 

sprawozdaniu z wykonania budżetu Gminy Żnin za 2014 rok wraz z informacją o 

stanie mienia Gminy.  
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b) stanowisko Komisji Rewizyjnej i opinia Regionalnej Izby Obrachunkowej 

w Bydgoszczy w tej sprawie, 

Przewodnicz ący Rady Grzegorz Koziełek  – poprosił o zabranie głosu 

Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Żninie w celu przedstawienia 

opinii Komisji rewizyjnej o rozpatrzeniu sprawozdania finansowego, sprawozdania z 

wykonania budżetu i wniosku Komisji Rewizyjnej w sprawie udzielenia lub 

nieudzielenia absolutorium Burmistrzowi Żnina.  

Przewodnicz ący Komisji Rewizyjnej Ireneusz Starczewski – przedstawił 

pozytywną opinię Komisji Rewizyjnej dotyczącą sprawozdania z wykonania budżetu 

Gminy Żnin za 2014 rok, sprawozdania finansowego, informacji o stanie mienia 

Gminy Żnin. Następnie Przewodniczący Komisji Rewizyjnej odczytał wniosek Komisji 

Rewizyjnej o udzieleniu absolutorium Burmistrzowi Żnina z tytułu wykonania budżetu 

Gminy Żnin za 2014 rok.  

Następnie Przewodnicz ący Rady Grzegorz Koziełek – odczytał uchwałę 

nr 21/Kr/2015 Składu Orzekającego Nr 1 Regionalnej Izby Obrachunkowej 

w Bydgoszczy z dnia 3 czerwca 2015 roku dotyczącą zaopiniowania wniosku Komisji 

Rewizyjnej w sprawie absolutorium dla Burmistrza Żnina za 2014 rok, która uznaje 

jako prawidłowy wniosek Komisji Rewizyjnej w sprawie udzielenia absolutorium dla 

Burmistrza Żnina za rok 2014. 

 

c) dyskusja  

 

Przewodnicz ący Rady Grzegorz Koziełek  – otworzył dyskusję.  

Radna Maria Bło ńska  – powiedziała, iż chciałaby się ustosunkować do tego, co 

mówił Przewodniczący Komisji Rewizyjnej, gdyż pojawiło się kilka nieścisłości. 

Wyjaśniła, że każdy budżet, obojętnie jaka to będzie gmina, to ponad 1/3 pochłania 

oświata. W przypadku naszej gminy jest to 33%. Dodała, iż sprawdzała w internecie i 

tam są gminy, gdzie oświata zajmuje 37% budżetu. Oświata jest inwestycją w 

człowieka i obowiązkiem gminy jest zapewnienie pieniędzy na oświatę. Nie zgadza 

się ze stwierdzeniem, że budżet gminy odciążają szkoły niepubliczne. Te 4 mln zł 

przychodzi subwencja, która idzie do szkół niepublicznych. Subwencja na szkoły 

niepubliczne i publiczne wynosi razem ponad 18 mln zł. Fakt, że oświata pochłania 

tyle środków wynika przede wszystkim z karty nauczyciela, dlatego samorządy 
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ratując się przed tym zamykają szkoły publiczne i tworzone są szkoły niepubliczne, 

które funkcjonują na kodeksie pracy. Następnie odniosła się do sprawozdania. Ma 

zastrzeżenia, iż przedstawione jest ono nierzetelnie i z licznymi błędami. Odniosła się 

do sprawozdania z budżetu za 2014 rok, mówiąc, iż na stronie 14 wydatki bieżące 

wynoszą 93,84% planu rocznego, a na stronie 57 w tabeli stanowią 96,96%. Na 

stronie 21 odsetki zapłacone wynoszą 520.507,12 zł, to jest 95,1%, a na stronie 57 w 

tabeli 567.508,66, co stanowi 65,51%. Bardzo nierzetelnie został wykonany dział 

oświata i wychowanie. Strona 21 – wydatki bieżące przy planie 25.072,22 zł, z czego 

wykonanie 24.601,60 zł, tutaj pojawiła się prawdopodobnie pomyłka komputerowa. 

Na stronie 22 czytamy, iż jednostka otrzymała również dotację na doposażenie 

świetlic – jednostka nie otrzymuje dotacji na doposażenie świetlic, jednostka 

otrzymuje subwencję oświatową z rezerwy. Podobnie strona 25 – zamiast dotacji 

powinna być subwencja oświatowa z rezerwy. Podobnie również w tabeli powinna 

być subwencja celowa – Nasz Elementarz, a nie dotacja. Ponadto brakuje w opisie 

wydatków na półkolonie, brak odniesienia się do planowanych wydatków m.in.: jaka 

kwota była planowana,  w szkołach jest podana ilość dzieci, natomiast brak 

zestawienia ile kosztuje uczeń, co jest istotne. Na szczęście ta sprawa nie dotyczy 

sprawozdania, lecz tylko budżetu. Dodała, iż budżet za 2014 rok jest bez zastrzeżeń, 

gdyż budżet wprowadzony przez poprzednika aktualnego Burmistrza pana Leszka 

Jakubowskiego dotyczący gospodarki finansowej prowadzony był prawidłowo. 

Odzwierciedleniem dobrej gospodarki finansowej jest również przyjęcie przez 

Wysoką Radę projektu budżetu sporządzonego przez poprzednika do realizacji w 

bieżącym roku. Na tym zakończyła swoją wypowiedź.  

Przewodnicz ący Rady Grzegorz Koziełek  – podziękował Radnej Błońskiej za głos. 

Następnie oddał głos Radnemu Lucjanowi Adamusowi.  

Radny Lucjan Adamus  – powiedział, że gdy rozmawiamy w sprawie udzielenia 

absolutorium Burmistrzowi Żnina, należy przede wszystkim zwrócić uwagę na 

wykonanie budżetu gminy za rok 2014 i to właśnie robimy. Prace nad konstrukcją 

budżetu na rok 2014 wykonał poprzedni Burmistrz Leszek Jakubowski wraz ze 

swoimi pracownikami Urzędu Miejskiego, Radnymi Rady Miejskiej poprzedniej 

kadencji, którzy przyjęli tą propozycję do realizacji, przyglądając się i śledząc jego 

realizację. W budżecie tym założona była strata w kwocie 1.022.000,00zł. Przy 

końcowym podliczeniu okazało się, iż budżet został wykonany z nadwyżką, w 
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wysokości 3.183.650,00 zł na rok 2014. Są to środki, którymi można zarządzać 

właśnie w tym roku. Nie wolno zatem mówić o zadłużeni. Nasza gmina w 

województwie kujawsko – pomorskim jest jedną z tych, które mają najmniejsze 

zadłużenie. Pan Burmistrz Leszek Jakubowski odszedł na zasłużoną emeryturę i 

zostawił Urząd Miejski i Gminę w wyjątkowo dobrej kondycji, za cop  bardzo mu 

dziękuję. Właśnie absolutorium powinniśmy udzielić Burmistrzowi Leszkowi 

Jakubowskiemu, ale prawo stanowi inaczej, dlatego niestety tak to wygląda. 

Burmistrz Leszek Jakubowski pracował nad tym budżetem 11 miesięcy i 1 tydzień,  a 

nasz szanowny Robert Luchowski – Burmistrz obecny tylko 3 tygodnie, zatem 

zapewne się Państwo zgodzą, iż to absolutorium powinniśmy udzielić poprzedniemu 

Burmistrzowi. Pan Robert Luchowski pracuje teraz na swoje absolutorium, które 

będzie już w przyszłym roku. Podsumował, iż oddając absolutorium obecnemu 

Burmistrzowi ma mieszane odczucia.  

Przewodnicz ący Rady Grzegorz Koziełek –  powiedział, iż w  zgadza się z Radnym 

Adamusem, gdyż budżet realizował w prawie 90% roku pan Leszek Jakubowski, ale 

nie ma prawa związanego z przydzieleniem mu absolutorium. Jak już Radny Adamus 

zauważył, prawo stanowi tak, a nie inaczej. Następnie zapytał czy są jakieś uwagi do 

podpunktu dyskusji. Uwag nie było, w związku z czym przeszedł do następnego 

punktu.  

   d) podjęcie uchwały w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi Żnina.  

Przewodnicz ący Rady Grzegorz Koziełek –  przedstawił projekt uchwały w sprawie 

udzielenia absolutorium Burmistrzowi Żnina, a następnie przypomniał zasady 

głosowania. Otóż zgodnie ze Statutem Gminy Żnin głosowanie nad udzieleniem 

absolutorium i przyjęciem sprawozdania z wykonania budżetu odbywa się w sposób 

jawny imienny. 

Wobec powyższego Przewodnicz ący Rady  przystąpił do głosowania wyczytując 

radnych z imienia i nazwiska zgodnie z listą obecności pytając czy Radna/Radny jest 

za udzieleniem lub nie udzieleniem absolutorium Burmistrzowi Żnina? 

Ustawowy skład Rady Miejskiej w Żninie wynosi 21 radnych, obecnych na sali było 

18 Radnych.  

Za udzieleniem absolutorium Burmistrzowi Żnina z tytułu wykonania bud żetu 

Gminy Żnin za rok 2014 opowiedziało si ę 18 Radnych Rady Miejskiej w Żninie 
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tj.:  

LUCJAN ADAMUS, MARIA BŁOŃSKA, LIDIA CIEŚLEWICZ, ELŻBIETA GOGOLA, 

KAZIMIERZ JAŃCZAK, ADAM KOWALEWSKI, JERZY KOWALSKI, LESZEK 

KOWALSKI, GRZEGORZ KOZIEŁEK, HALINA KRYGIER, SŁAWOMIR KUJAWA, 

ANDRZEJ KUREK, WŁODZIMIERZ OŹMINKOWSKI, IRENEUSZ STARCZEWSKI, 

PIOTR TOMASZEWSKI, GRZEGORZ WESOŁEK, MAREK ZIELIŃSKI.  

W głosowaniu udział wzięło 18 radnych  

Za było 18 radnych 

 

Przewodnicz ący Rady Grzegorz Koziełek –  stwierdził, że Rada Miejska w Żninie 

udzieliła absolutorium Burmistrzowi Żnina uchwałą Nr VIII/61/2015, co stanowi 

załącznik nr 7 do protokołu.  

Burmistrz Robert Luchowski –  podziękował Wysokiej Radzie za udzielone 

absolutorium. Dodał, iż również chciałby, podziękować również Burmistrzowi 

Leszkowi Jakubowskiemu i Pani Skarbnik Irenie Pilarskiej, którzy współtworzyli ten 

budżet. Podziękował także obecnej Skarbnik - Pani Aleksandrze Szpek. Swoje 

podziękowania skierował również do Radnych, którzy w pewien sposób do realizacji 

tego budżetu się przyczynili, ale niestety nie dostali się z różnych względów do Rady 

Miejskiej w tej kadencji. Podziękował także sołtysom zarówno obecnym, jak i tym z 

poprzedniej kadencji. Następnie przekazał na ręce Pani Skarbnik bukiet kwiatów w 

podziękowaniu.  

Przewodnicz ący Rady Grzegorz Koziełek  - zaproponował 20 minut przerwy w 

obradach. 

- Po przerwie: 

Przewodnicz ący Rady Grzegorz Koziełek – powitał ponownie Państwa radnych i 

wszystkich zebranych. Następnie przeszedł do następnego punktu obrad.  

 

AD PKT 8 - Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia rocznego sprawozdania 

finansowego instytucji kultury – Muzeum Ziemi Pałuckiej w Żninie za 2014 rok.  

 

Przewodnicz ący Rady Grzegorz Koziełek  -  poprosił Burmistrza o uzasadnienie.  

Burmistrz Robert Luchowski –  wyjaśnił, iż są to trzy uchwały obok siebie, 

dotyczące rocznego sprawozdania trzech jednostek organizacyjnych podlegających 
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pod gminę. W razie pytań pani Skarbnik jest  do dyspozycji. 

Przewodnicz ący Rady Grzegorz Koziełek  -  zapytał czy do sprawozdania 

finansowego Muzeum Ziemi Pałuckiej są jakieś pytania. Pytań nie było, wobec tego 

odczytał projekt uchwały i oddał go pod głosowanie.  

 

W głosowaniu udział wzięło 17 radnych  

Za było 17 radnych 

 

Rada podj ęła uchwał ę Nr VIII/62/2015 w sprawie w sprawie zatwierdzenia 

rocznego sprawozdania finansowego instytucji kultur y – Muzeum Ziemi 

Pałuckiej w Żninie za 2014 rok. , która stanowi załącznik nr 8 do protokołu. 

 

AD PKT 9 - Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia rocznego sprawozdania 

finansowego instytucji kultury – Żniński Dom Kultury za 2014 rok.  

 

Przewodnicz ący Rady Grzegorz Koziełek  -  zapytał czy do sprawozdania 

finansowego Żnińskiego Domu Kultury są jakieś pytania. Pytań nie było, wobec tego 

odczytał projekt uchwały i oddał go pod głosowanie.  

 

W głosowaniu udział wzięło 17 radnych  

Za było 17 radnych 

 

Rada podj ęła uchwał ę Nr VIII/63/2015 w sprawie w sprawie zatwierdzenia 

rocznego sprawozdania finansowego instytucji kultur y – Żniński Dom Kultury 

za 2014 rok, która stanowi załącznik nr 9 do protokołu. 

 

AD PKT 10 - Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia rocznego sprawozdania 

finansowego instytucji kultury – Miejska i Powiatowa Biblioteka Publiczna w Żninie za 

2014 rok  

 

Przewodnicz ący Rady Grzegorz Koziełek  -  zapytał czy do sprawozdania 

finansowego Żnińskiego Domu Kultury są jakieś pytania. Pytań nie było, wobec tego 

odczytał projekt uchwały i oddał go pod głosowanie.  
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W głosowaniu udział wzięło 17 radnych  

Za było 17 radnych 

 

Rada podj ęła uchwał ę Nr VIII/64/2015 w sprawie zatwierdzenia rocznego 

sprawozdania finansowego instytucji kultury – Miejs ka i Powiatowa Biblioteka 

Publiczna w Żninie za 2014 rok , która stanowi załącznik nr 10 do protokołu. 

 

AD PKT 11 - Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie budżetu Gminy Żnin 

na 2015 rok.  

 

Przewodnicz ący Rady Grzegorz Koziełek  -  poprosił Burmistrza o uzasadnienie.  

Burmistrz Robert Luchowski – zaproponował, aby oddać głos Skarbnikowi Gminy. 

Poza tym, kwestia zmian w budżecie bardzo szczegółowo została omówiona na 

komisjach, przede wszystkim na Komisji Budżetu i Gospodarki Rady Miejskiej w 

Żninie. Dodał, iż jest to materiał uzupełniający, w związku z koniecznością 

wprowadzenia zmian. Informacji o jakie konkretnie zmiany chodzi udzieli pani 

Skarbnik.  

Przewodnicz ący Rady Grzegorz Koziełek  -  oddał głos Radnej Marii Błońskiej.  

Radna Maria Bło ńska –  odniosła się do ostatnio otrzymanych przez radnych 

materiałów. Powiedziała, iż zmienia się kwota z polityki oświatowej ze 100.000,00zł 

na kwotę 12.000,00 zł, pytając przy tym, czego to dotyczy.  

Skarbnik Aleksandra Szpek  – wyjaśniła, iż chodzi o II część uzasadnienia, punkt 7. 

Dział 758 – rozwiązano o 2 700,00 zł kwotę rezerwy ogólnej oraz o 87 179,00 zł 

kwotę rezerwy celowej z przeznaczeniem na politykę oświatową. Rozwiązaniem 

środkami pochodzącymi z rezerwy zaproponowano sfinansowanie w łącznej kwocie 

53.179,00 zł konsultację rzutników zakupionych do szkół podstawowych w ramach 

realizowanego programu „Zakup tablic interaktywnych dla szkół podstawowych”, 

polegających na czyszczeniu oraz wymianie żarówek. Umowa gwarancyjna, która 

jest podpisana i obowiązuje jeszcze do września br. w tym zakresie konserwacji nie 

obejmuje. Ponadto proponuje się sfinansowanie zadania inwestycyjnego pod nazwą 

„Wymiana kotła c.o. w budynku Szkoły Podstawowej w Słębowie”, w celu ogrzewania 

Szkoły Podstawowej w Słębowie, filia w Cerekwicy w kwocie 18.000,00 zł. 

Dotychczasowy kocioł był kilkukrotnie naprawiany, uległ pęknięciu. Dalsze 

naprawienie jest ekonomicznie nieuzasadnione, zatem musimy zakupić nowy. Zmian 
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dokonano w zakresie wydatków bieżących na wniosek Publicznego Gimnazjum Nr 1 

w Żninie oraz Szkoły Podstawowej w Januszkowie i polegają na przesunięciu 

środków pomiędzy paragrafami klasyfikacji budżetowej oraz na wniosek Zespołu 

Publicznych Szkół Nr 1 w Żninie dokonano zwiększenia środków o kwotę 20 000,00 

zł z przeznaczeniem na realizację zalecenia pokontrolnego Państwowego 

Powiatowego Inspektora Sanitarnego w Żninie – decyzja nr 404/14 z przedłużonym 

terminem realizacji do dnia 30.08.br , zalecenie dotyczy remontu podłogi w sali 

lekcyjnej w „starym budynku szkoły”. 

Burmistrz Robert Luchowski  – zwrócił uwagę, że tak jak już wcześniej powiedział 

te zmiany powodują zwiększenie dochodów majątkowych z tytułu dofinansowanie 

inwestycji pod nazwą „Modernizacja drogi wewnętrznej na terenie byłego Spomaszu 

przy ul. Szpitalnej w Żninie – I etap”.  Zawarte oczywiście jest porozumienie z 

przedsiębiorcami. Była dobra wola nawiązania współpracy przedsiębiorców z Gminą 

Żnin, aby faktycznie ten obszar przy ul. Szpitalnej został wyremontowany. 

Rozpoczynamy w sposób widoczny inwestować w rozwój turystyki. Przesunięcia 

obejmują 20 tys. zł na zakup rekreacyjno – turystyczny oraz zadanie inwestycyjne 

pod nazwą „Zakup rowerów wodnych dla celów turystyczno – rekreacyjnych” za 

kwotę 15 tys. zł. Wypożyczalnia sprzętu będzie w budynku WOPR-u, natomiast 

nadzór merytoryczny przejmie Pan Jerzy Śniadecki. W myśl zasady szpital mamy 

jeden i wspieramy rozwój tej lecznicy i tak jak inni Wójtowie i Burmistrzowe dajemy 

dotację celową dla Pałuckiego Centrum Zdrowia sp. z o.o. w Żninie z 

przeznaczeniem na dofinansowanie zakupu automatycznej myjni-dezynfektora 

INNOVA E3. Wszystkie samorządu powiatu inwestują, także Gmina Żnin. Te przykre 

rzeczy Pani Skarbnik tj.: pęknięcie pieca, rzutniki wymieniła. Wszystko musi zostać 

przygotowane przed przyjściem uczniów do szkoły. Związane to jest także z kontrolą 

sanepidu czy też Straży Pożarnej.  

Radny Piotr Tomaszewski –  poprosił o informacje dotyczące monitoringu wizyjnego 

i sieci życia.  

Skarbnik Gminy Aleksandra Szpek –  wyjaśniła, że jest to nowe zadanie 

inwestycyjne na wniosek dyrekcji Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej. Źródłem 

finansowania są środki z planu finansowego dotyczącego bieżącego utrzymania, 

czyli poczynionych oszczędności na bieżącym utrzymaniu ośrodka. W ramach tego 

zadania planuje się zamontowanie rejestratora w serwerowni i 12 kamer na 

korytarzach ośrodka oraz wyposażenie pomieszczeń Miejskiego Ośrodka Pomocy 
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Społecznej w system alarmowy dotyczący zagrożeń życia i podniesienie 

bezpieczeństwa pracowników.  

Przewodnicz ący Rady Grzegorz Koziełek  -  powiedział, iż nie widzi innych uwag co 

do proponowanych zmian. Następnie odczytał uchwałę i poddał zmiany w budżecie 

pod głosowanie.  

 

W głosowaniu udział wzięło 17 radnych  

Za było 17 radnych 

 

Rada podj ęła uchwał ę Nr VIII/65/2015 zmieniającą uchwałę w sprawie budżetu 

Gminy Żnin na 2015 rok. , która stanowi załącznik nr 11 do protokołu. 

 

 

AD PKT 12 - Podjęcie uchwały w sprawie trybu prac nad projektem uchwały 

budżetowej.  

 

Przewodnicz ący Rady Grzegorz Koziełek  -  poprosił Burmistrza Żnina o 

uzasadnienie projektu uchwały.  

Burmistrz Robert Luchowski  – wyjaśnił, iż jak to już wcześniej było wspominane na 

komisjach, jest to projekt uchwały porządkującej. W poprzednim trybie prac nad 

budżetem mieliśmy do czynienia z przejściem roku wyborczego, w związku z czym 

przesunęły się trochę terminy. Teraz chcąc przystąpić do pracy nad budżetem bez 

żadnych przesunięć proponujemy przejść do sytuacji sprzed 2014 roku. 

Przewodnicz ący Rady Grzegorz Koziełek  -  zapytał czy co do projektu uchwały są 

jakieś pytania. Pytań nie było, wobec tego odczytał projekt uchwały i oddał go pod 

głosowanie.  

 

W głosowaniu udział wzięło 17 radnych  

Za było 17 radnych  

 

Rada jednogło śnie podj ęła uchwał ę Nr VIII/66/2015 w sprawie trybu prac nad 

projektem uchwały bud żetowej, co stanowi załącznik nr 12 do protokołu. 

 

 



 

str. 34 

 

 

AD PKT 13 -  Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie zasad udzielania 

stypendiów Burmistrza Żnina dla uczniów placówek oświatowych prowadzonych 

przez Gminę Żnin za wybitne wyniki w nauce oraz osiągnięcia sportowe i 

artystyczne.  

 

Przewodnicz ący Rady Grzegorz Koziełek  -  poprosił Burmistrza Żnina o 

uzasadnienie projektu uchwały.  

Burmistrz Robert Luchowski  – powiedział, iż chciałby wnieść poprawkę do §1 ust. 

2 i 3. Wyjaśnił, iż chciałby stworzyć możliwość, w razie gdyby Przewodniczący Rady, 

bądź Przewodniczący Komisji nie mógł wziąć w niej udziału, mógł wziąć w niej udział 

Wiceprzewodnicząca/Wiceprzewodniczący Rady, bądź w przypadku 

Przewodniczącego Komisji – członek komisji.  

Przewodnicz ący Rady Grzegorz Koziełek  - zwrócił uwagę, że Pan Burmistrz 

zgłosił autopoprawkę i uzupełnienie do zapisu w uchwale. To będzie §11 ust. 1 

uchwały treści rozszerzonej. Następnie zapytał czy są pytania do autopoprawek. 

Pytań nie było, w związku  z czym poddał autopoprawki do projektu uchwały pod 

głosowanie.  

 

W głosowaniu udział wzięło 17 radnych  

Za było 17 radnych  

 

Przewodnicz ący Rady Grzegorz Koziełek  - zapytał czy są uwagi co do uchwały  

zmieniającej uchwałę w sprawie zasad udzielania stypendiów Burmistrza Żnina dla 

uczniów placówek oświatowych prowadzonych przez Gminę Żnin za wybitne wyniki 

w nauce oraz osiągnięcia sportowe i artystyczne. Uwag nie było, wobec tego 

odczytał projekt uchwały i oddał go pod głosowanie.  

 

W głosowaniu udział wzięło 17 radnych  

Za było 15 radnych  

2 radnych wstrzymało się od głosu 

 

Rada wi ększością głosów podj ęła uchwał ę Nr VIII/67/2015 zmieniaj ącej uchwał ę 

w sprawie zasad udzielania stypendiów Burmistrza Żnina dla uczniów 
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placówek o światowych prowadzonych przez Gmin ę Żnin za wybitne wyniki w 

nauce oraz osi ągni ęcia sportowe i artystyczne.  co stanowi załącznik nr 13 do 

protokołu. 

 

AD PKT 14 -  Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia trybu udzielania, rozliczania oraz 

kontroli prawidłowości wykorzystania dotacji udzielonych niepublicznym: 

przedszkolom, szkołom podstawowym, gimnazjom i innym formom wychowania 

przedszkolnego, działającym na terenie Gminy Żnin.  

 

Przewodnicz ący Rady Grzegorz Koziełek  -  poprosił Burmistrza Żnina o 

uzasadnienie projektu uchwały.  

Burmistrz Robert Luchowski  – powiedział, że rozbieżności tego projektu z 

poprzednim dotyczą rozdziału 2 – podstawa obliczania dotacji. §4 ust. 4: 

Niepublicznym szkołom o uprawnieniach szkół publicznych, w których realizowany 

jest obowiązek szkolny lub obowiązek nauki na każdego ucznia przysługuje dotacja 

w wysokości 100% kwoty przewidzianej na jednego ucznia danego typu i rodzaju 

szkoły w części oświatowej subwencji ogólnej otrzymywanej przez Gminę Żnin. 

Kolejną zmianą jest w rozdziale 5 Tryb i zakres kontroli prawidłowości wykorzystania 

dotacji  w §9 ust. 1 Postępowanie kontrolne może być prowadzone w siedzibie 

kontrolowanej jednostki dotowanej, w siedzibie organu prowadzącego kontrolowaną 

jednostkę dotowaną lub w siedzibie Urzędu Miejskiego w Żninie. Poszerzamy katalog 

o Urząd Miejski.  

Przewodnicz ący Rady Grzegorz Koziełek  -  zapytał czy są pytania do projektu 

uchwały. Zgłosił się Radny Adamus, któremu Przewodniczący oddał głos.  

Radny Lucjan Adamus  – zapytał jaki ma sens zmniejszenie kwoty subwencji ze 

103% na 100%, która jest przeznaczana na utrzymanie tych placówek. Musimy dbać 

o to, aby one nie zniszczały, aby były utrzymane. Zapytał czy naprawdę jest sens to 

zmniejszać, a nie lepiej co roku parę groszy dołożyć, aby to wszystko było w 

należytym porządku utrzymane i zagospodarowane.   

Burmistrz Robert Luchowski  – odpowiedział, iż pewne ustalenia zostały już 

poczynione ze stowarzyszeniami i nie chciałby teraz tego burzyć. Uzgodnienia te 

wymagały sporo czasu i cierpliwości. Odpowiadając na wspomniane wyżej 

wątpliwości wspomniał, iż w umowie zawartej między stowarzyszeniami, a Gminą 

Żnin jest zapis, który mówi, że za stan techniczny budynku odpowiada organ 
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prowadzący szkołę. Przypomniał również, iż te budynki są dane w użyczenie, czyli 

absolutnie gmina nie pobiera z tego tytułu opłat.  

Radny Lucjan Adamus  – poprosił, aby pan Burmistrz zastanowił się tylko czy warto.  

Przewodnicz ący Komisji Bud żetu i Gospodarki Adam Kowalewski -  odniósł się 

do §4 ust. 1 i 2, jeśli chodzi o przedszkola niepubliczne. Odczytał wspomniane 

powyżej ustępy z paragrafu, pytając przy tym,  czy to 75% jest stawką ustawową, 

przyjęta. Czy też jeszcze czymś innym uzasadniona. Zapytał również skąd się wzięło 

40% z ustępu 2, czy są jakieś widełki tych procentów oraz czy są możliwości zmiany 

tego przez Radę.  

Burmistrz Robert Luchowski  – odpowiedział, iż chciałby, aby były, natomiast nie 

ma takiej możliwości. Jesteśmy zobligowani ustawą o systemie oświaty i nie ma 

takiej możliwości.  

Przewodnicz ący Rady Grzegorz Koziełek  - zapytał czy są uwagi co do uchwały  w 

sprawie ustalenia trybu udzielania, rozliczania oraz kontroli prawidłowości 

wykorzystania dotacji udzielonych niepublicznym: przedszkolom, szkołom 

podstawowym, gimnazjom i innym formom wychowania przedszkolnego, działającym 

na terenie Gminy Żnin. Uwag nie było, wobec tego odczytał projekt uchwały i oddał 

go pod głosowanie.  

 

W głosowaniu udział wzięło 17 radnych  

Za było 12 radnych  

5 radnych wstrzymało się od głosu.  

 

Rada wi ększością głosów podj ęła uchwał ę Nr VIII/68/2015 w sprawie ustalenia 

trybu udzielania, rozliczania oraz kontroli prawidł owości wykorzystania dotacji 

udzielonych niepublicznym: przedszkolom, szkołom po dstawowym, gimnazjom 

i innym formom wychowania przedszkolnego, działaj ącym na terenie Gminy 

Żnin,   co stanowi załącznik nr 14 do protokołu. 

 

AD PKT 15 - Podjęcie uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego dla terenu części działki nr 54 położonej w miejscowości Rydlewo.  

 

Przewodnicz ący Rady Grzegorz Koziełek  -  zapytał czy są uwagi do projektu 

uchwały.  
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Burmistrz Robert Luchowski  – powiedział, że jest błąd pisarski w zakresie 

paragrafów. Na stronie 7 po § 20 powinien być § 21, zaś § 22 i § 23, § 24 a jest § 16, 

§17, §18, § 19. 

Przewodnicz ący Rady Grzegorz Koziełek  - zaproponował, aby bez autopoprawki 

przyjąć uchwałę, gdyż jest to jedynie błąd pisarski.  W związku z tym, że nie było 

sprzeciwu zapytał czy są jeszcze jakieś uwagi co do projektu uchwały  w sprawie 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla terenu części działki nr 54 

położonej w miejscowości Rydlewo. Uwag nie było, wobec tego odczytał projekt 

uchwały i oddał go pod głosowanie. 

 

W głosowaniu udział wzięło 17 radnych  

Za było 16 radnych  

Wstrzymał się 1 radny 

 

Rada wi ększością głosów podj ęła uchwał ę Nr VIII/68/2015 w sprawie 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego d la terenu cz ęści 

działki nr 54 poło żonej w miejscowo ści Rydlewo,  co stanowi załącznik nr 15 do 

protokołu. 

 

AD PKT 16 - Podjęcie uchwały w sprawie zmiany miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego „Żnin Góra” dla terenu położonego przy ul. Kl. 

Janickiego.  

 

Przewodnicz ący Rady Grzegorz Koziełek  -  zapytał czy są uwagi do projektu 

uchwały.  

Burmistrz Robert Luchowski  – wyjaśnił, iż szczegółowo było to omawiane na 

Komisji Infrastruktury i Gospodarki Przestrzennej, natomiast jeśli pojawią się 

jakiekolwiek uwagi, czy pytania to pan inspektor Chrośniak  jest do dyspozycji. 

Przewodnicz ący Rady Grzegorz Koziełek  -  dodał, że do planu zagospodarowania 

zostały wniesione uwagi i najpierw one zostaną przegłosowane. 

Wobec powyższego zapytał kto jest za przyjęciem uwag zawartych w załączniku nr 2 

do projektu uchwały. 
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W głosowaniu udział wzięło 17 radnych  

Za było 16 radnych  

Wstrzymał się 1 radny 

 

Rada wi ększością głosów przyj ęła uwagi zaproponowane w zał ączniku nr 2 do 

uchwały. 

 

Następnie Przewodnicz ący Rady za zgodą Rady  odczytał wstęp i zakończenie 

projektu uchwały, a następnie poddał go pod głosowanie. 

 

W głosowaniu udział wzięło 17 radnych  

Za było 16 radnych  

Wstrzymał się 1 radny 

 

Rada większością głosów podj ęła uchwał ę Nr VIII/69/2015 w sprawie zmiany 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego „ Żnin Góra” dla terenu 

poło żonego przy ul. Kl. Janickiego,  która stanowi załącznik nr 16 do protokołu. 

 

 

PKT 17 - Podjęcie uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego sołectw Chomiąża Księża, Kierzkowo, Skarbienice, Wenecja i Wójcin 

etap I sołectwo Wójcin. 

 

Przewodnicz ący Rady Grzegorz Koziełek -  poprosił Burmistrza o zabranie głosu. 

Burmistrz Robert Luchowski -  powiedział, że jeśli są pytania do projektu uchwały 

to do dyspozycji jest Pan inspektor Chrośniak.  

 

Wobec braku pytań, Przewodnicz ący Rady przy braku sprzeciwu Rady  odczytał 

wstęp i zakończenie projektu uchwały, a następnie poddał go pod głosowanie.  

 

W głosowaniu udział wzięło 16 radnych 

Za było 16 radnych 
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Rada podj ęła uchwał ę Nr VIII/71/2015 w sprawie miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego sołectw Chomi ąża Księża, Kierzkowo, 

Skarbienice, Wenecja i Wójcin etap I sołectwo Wójci n, która stanowi załącznik nr  

17  do protokołu. 

 

PKT 18 - Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy 

najmu, której przedmiotem jest ta sama nieruchomość lokalowa.  

 

 

Przewodnicz ący Rady Grzegorz Koziełek - poprosił Burmistrza o zabranie głosu. 

Burmistrz Robert Luchowski - powiedział, że jeśli są pytania do projektu uchwały 

to do dyspozycji jest Pani Nawrocka główny specjalista w Wydziale IGPI. 

 

Wobec braku pytań, Przewodnicz ący Rady   odczytał  projekt uchwały, a następnie 

poddał go pod głosowanie.  

 

W głosowaniu udział wzięło 17 radnych 

Za było 17 radnych 

 

Rada podj ęła uchwał ę Nr VIII/72/2015 w sprawie wyra żenia zgody na zawarcie 

kolejnej umowy najmu, której przedmiotem jest ta sa ma nieruchomo ść 

lokalowa,  która stanowi załącznik nr 18 do protokołu. 

 

PKT 19 - Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy 

użyczenia, której przedmiotem jest ta sama część nieruchomości lokalowej.  

 

Przewodnicz ący Rady Grzegorz Koziełek - poprosił Burmistrza o zabranie głosu. 

Burmistrz Robert Luchowski - powiedział, że jeśli są pytania do projektu uchwały 

to do dyspozycji jest Pani Nawrocka główny specjalista w Wydziale IGPI. 

 

Wobec braku pytań, Przewodnicz ący Rady   odczytał  projekt uchwały, a następnie 

poddał go pod głosowanie.  
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W głosowaniu udział wzięło 16 radnych 

Za było 16 radnych 

 

Rada podj ęła uchwał ę Nr VIII/73/2015 w sprawie wyra żenia zgody na zawarcie 

kolejnej umowy u życzenia, której przedmiotem jest ta sama cz ęść 

nieruchomo ści lokalowej ,  która stanowi załącznik nr 19 do protokołu. 

 

PKT 20 - Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnych umów 

dzierżawy, których przedmiotem są te same nieruchomości.  

 

Przewodnicz ący Rady Grzegorz Koziełek - poprosił Burmistrza o zabranie głosu. 

Burmistrz Robert Luchowski - powiedział, że jeśli są pytania do projektu uchwały 

to do dyspozycji jest Pani Nawrocka główny specjalista w Wydziale IGPI. 

 

Wobec braku pytań, Przewodnicz ący Rady   odczytał  projekt uchwały, a następnie 

poddał go pod głosowanie.  

 

W głosowaniu udział wzięło 17 radnych 

Za było 16 radnych 

Wstrzymał się 1 radny 

 

Rada podj ęła uchwał ę Nr VIII/74/2015 w sprawie wyra żenia zgody na zawarcie 

kolejnych umów dzier żawy, których przedmiotem s ą te same nieruchomo ści , 

która stanowi załącznik nr 20 do protokołu. 

 

PKT 21 - Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnych umów 

najmu, których przedmiotem są te same części nieruchomości położonych w Żninie.  

 

Przewodnicz ący Rady Grzegorz Koziełek - poprosił Burmistrza o zabranie głosu. 

Burmistrz Robert Luchowski - powiedział, że jeśli są pytania do projektu uchwały 

to do dyspozycji jest Pani Nawrocka główny specjalista w Wydziale IGPI. 

 

W głosowaniu udział wzięło 17 radnych 

Za było 17 radnych 
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Rada podj ęła uchwał ę Nr VIII/75/2015 w sprawie wyra żenia zgody na zawarcie 

kolejnych umów najmu, których przedmiotem s ą te same cz ęści nieruchomo ści 

poło żonych w Żninie , która stanowi załącznik nr 21 do protokołu. 

 

PKT 22 - Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości 

stanowiących własność Gminy Żnin, położonych w Brzyskorzystwi.  

 

Przewodnicz ący Rady Grzegorz Koziełek - poprosił Burmistrza o zabranie głosu. 

Burmistrz Robert Luchowski -  powiedział, że jeśli są pytania do projektu uchwały 

to do dyspozycji jest Pani Nawrocka główny specjalista w Wydziale IGPI. 

Główny specjalista Urszula Nawrocka – wyjaśniła, że projekt uchwały dotyczy 4 

nieruchomości położonych w Brzyskorzystwi.  Umowy wygasają z końcem sierpnia, 

wobec tego przewiduje się sprzedaż ww. nieruchomości. 

 

Wobec braku pytań, Przewodnicz ący Rady   odczytał  projekt uchwały, a następnie 

poddał go pod głosowanie.  

 

W głosowaniu udział wzięło 17 radnych 

Za było 17 radnych 

 

Rada podj ęła uchwał ę Nr VIII/76/2015 w sprawie wyra żenia zgody na zawarcie 

kolejnych umów najmu, których przedmiotem s ą te same cz ęści nieruchomo ści 

poło żonych w Żninie , która stanowi załącznik nr 22 do protokołu. 

 

PKT 23 - Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości 

stanowiącej własność Gminy Żnin, położonej w Wilczkowie.  

 

Przewodnicz ący Rady Grzegorz Koziełek - poprosił Burmistrza o zabranie głosu. 

Burmistrz Robert Luchowski - powiedział, że jeśli są pytania do projektu uchwały 

to do dyspozycji jest Pani Nawrocka główny specjalista w Wydziale IGPI. 

 

Wobec braku pytań, Przewodnicz ący Rady   odczytał  projekt uchwały, a następnie 

poddał go pod głosowanie.  
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W głosowaniu udział wzięło 17 radnych 

Za było 17 radnych 

 

Rada podj ęła uchwał ę Nr VIII/77/2015 w sprawie wyra żenia zgody na sprzeda ż 

nieruchomo ści stanowi ącej własno ść Gminy Żnin , poło żonej w Wilczkowie , 

która stanowi załącznik nr  23 do protokołu. 

 

PKT 24 - Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości 

położonej w Żninie przy ul. Jasnej.  

 

Przewodnicz ący Rady Grzegorz Koziełek - poprosił Burmistrza o zabranie głosu. 

Burmistrz Robert Luchowski – wyjaśnił, że nieruchomość określona w uchwale 

stanowi własność Gminy Żnin. Jest ona zabudowana budynkiem mieszkalnym, w 

którym znajduje się jeden lokal mieszkalny. Z uwagi na potrzeby lokalowe Gminy 

Żnin, związane z lokalizacją Centrum Organizacji Pozarządowych przy ul. 

Śniadeckich 15, przedmiotowa nieruchomość planowana jest jako lokal zamienny dla 

najemcy lokalu mieszkalnego położonego w budynku przeznaczonym na potrzeby 

organizacji pozarządowych. Z uwagi na bardzo zły stan techniczny budynku w którym 

położony jest 

lokal zamienny, konieczne jest wykonanie bardzo kosztownych prac remontowo – 

adaptacyjnych. Nowy najemca po zamianie zamierza nabyć przedmiotową 

nieruchomość i wykonać na własny koszt wszelkie konieczne prace budowlane. 

Z uwagi na konieczność poniesienia bardzo dużych nakładów finansowych, przed 

podjęciem decyzji o zamianie, chce mieć zapewnioną możliwość nabycia 

przedmiotowej 

nieruchomości. Stosownie do art.25 ust. 2, w związku z art. 23 ust. 1 pkt 7 cytowanej 

wyżej ustawy o gospodarce nieruchomościami, Burmistrz Żnina może dokonać 

sprzedaży nieruchomości stanowiącej własność Gminnym Żnin wyłącznie po 

uprzednim 

uzyskaniu zgody Rady Miejskiej w  Żninie. 

 

Wobec braku pytań, Przewodnicz ący Rady   odczytał  projekt uchwały, a następnie 

poddał go pod głosowanie.  
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W głosowaniu udział wzięło 17 radnych 

Za było 16 radnych 

Przeciw był 1 radny 

 

Rada podj ęła uchwał ę Nr VIII/78/2015 w sprawie wyra żenia zgody na sprzeda ż 

nieruchomo ści poło żonej w Żninie przy ul. Jasnej , która stanowi załącznik nr 24  

do protokołu. 

 

PKT 25 - Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości 

stanowiących własność Gminy Żnin położonych w Dochanowie.  

 

Przewodnicz ący Rady Grzegorz Koziełek - poprosił Burmistrza o zabranie głosu. 

Burmistrz Robert Luchowski – powiedział, że jeśli są pytania do projektu uchwały 

to do dyspozycji jest Pani Nawrocka główny specjalista w Wydziale IGPI. 

Główny specjalista Urszula Nawrocka – wyjaśniła, że projekt uchwały jest 

konsekwencją decyzji podjętej przez zebranie wiejskie Dochanowa o sprzedaży tych 

nieruchomości. 

 

Wobec braku pytań, Przewodnicz ący Rady   odczytał  projekt uchwały, a następnie 

poddał go pod głosowanie.  

 

W głosowaniu udział wzięło 17 radnych 

Za było 17 radnych 

Rada podj ęła uchwał ę Nr VIII/79/2015 w sprawie wyra żenia zgody na sprzeda ż 

nieruchomo ści stanowi ących własno ść Gminy Żnin poło żonych 

w Dochanowie , która stanowi załącznik nr 25  do protokołu. 

 

PKT 26 - Podjęcie uchwały w sprawie utworzenia odrębnych obwodów głosowania w 

Gminie Żnin w referendum ogólnokrajowym zarządzonym na dzień 6 września 2015 

r.  

 

Przewodnicz ący Rady Grzegorz Koziełek - poprosił Burmistrza o zabranie głosu. 

Burmistrz Robert Luchowski –  o uzasadnienie projektu poprosił Sekretarza Gminy 
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Mirosława Gatkę. 

Sekretarz Gminy Mirosław Gatka – wyjaśnił, że Prezydent Rzeczypospolitej 

Polskiej postanowieniem z dnia 17 czerwca 2015 r. zarządził organizację referendum 

w sprawach o szczególnym znaczeniu dla państwa wyznaczając datę referendum na 

niedzielę dnia 6 września 2015 r. Zgodnie z art. 6 ust. 1 pkt 2 i ust. 2 ustawy z dnia 

14 marca 2003 r. o referendum ogólnokrajowym głosowanie w referendum 

przeprowadza się w obwodach głosowania utworzonych w szpitalach i zakładach 

pomocy społecznej, przy czym do tych obwodów głosowania stosuje się odpowiednio 

przepisy ustawy z dnia 5 stycznia 2011 r. - Kodeks wyborczy. Natomiast zgodnie z 

art. 12 § 4 ustawy z dnia 5 stycznia 2011 r. Kodeks wyborczy na wniosek burmistrza, 

rada gminy tworzy odrębny obwód głosowania m.in. w zakładzie opieki zdrowotnej 

(szpitalu) oraz w domu pomocy społecznej, jeżeli w dniu referendum będzie 

przebywać w nim będzie co najmniej 15 wyborców (odpowiednio osób uprawnionych 

do udziału w referendum). Nieutworzenie obwodu jest możliwe wyłącznie w 

uzasadnionych przypadkach na wniosek osoby kierującej daną jednostką. W związku 

z powyższym, po uwzględnieniu stanu faktycznego co do przebywających w tych 

jednostkach osobach podjęcie przedmiotowej uchwały jest w pełni uzasadnione.  

Wobec braku pytań, Przewodnicz ący Rady   odczytał  projekt uchwały, a następnie 

poddał go pod głosowanie.  

 

W głosowaniu udział wzięło 17 radnych 

Za było 17 radnych 

 

Rada podj ęła uchwał ę Nr VIII/80/2015 w sprawie utworzenia odr ębnych 

obwodów głosowania w Gminie Żnin w referendum ogólnokrajowym 

zarządzonym na dzie ń 6 września 2015 r.,  która stanowi załącznik nr 26 do 

protokołu. 

 

PKT 27 - Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie przystąpienia Gminy 

Żnin do Lokalnej Grupy Działania.  

 

Przewodnicz ący Rady Grzegorz Koziełek - poprosił Burmistrza o zabranie głosu. 

Burmistrz Robert Luchowski – wyjaśnił, że do LGD przystępuje Gmina Janowiec 

Wlkp. stąd też niezbędne jest podjęcie uchwały. 
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Wobec braku pytań, Przewodnicz ący Rady   odczytał  projekt uchwały, a następnie 

poddał go pod głosowanie.  

 

W głosowaniu udział wzięło 17 radnych 

Za było 17 radnych 

 

Rada podj ęła uchwał ę Nr VIII/81/2015 zmieniaj ącą uchwał ę w sprawie 

przyst ąpienia Gminy Żnin do Lokalnej Grupy Działania,  która stanowi załącznik 

nr  27 do protokołu. 

 

PKT 28 - Podjęcie uchwały w sprawie  powołania komisji doraźnej do rozpatrzenia 

wniosków o nadanie tytułu „Zasłużony dla Gminy  Żnin”. 

 

Przewodnicz ący Rady Grzegorz Koziełek – wyjaśnił, że zgodnie z § 111 ust. 1, 2 i 

3 Statutu Gminy Żnin Rada może nadać tytuł "Zasłużony dla Gminy Żnin" każdej 

osobie fizycznej, której działalność społeczna i osobisty wkład w sposób znaczący 

wpłynęła na rozwój Gminy. Wniosek w sprawie nadania tytułu "Zasłużony dla Gminy 

Żnin" mogą składać: organy Gminy, organizacje społeczne działające na terenie 

Gminy, co najmniej 50 mieszkańców Gminy. Wniosek, o którym mowa w ust. 2, 

powinien zawierać pełne uzasadnienie sporządzone na piśmie. 
 

Następnie Przewodnicz ący Rady  poprosił o zgłaszanie kandydatur na 

Przewodniczącego Komisji doraźnej.  

Wiceprzewodnicz ący Rady Andrzej Kurek – zaproponował kandydaturę radnego 

Sławomira Kujawy, który wyraził zgodę na kandydowanie.   

Więcej kandydatur nie zgłoszono.  

Przewodnicz ący Rady Grzegorz Koziełek – poddał pod głosowanie kandydaturę 

radnego Sławomira Kujawy na Przewodniczącego Komisji doraźnej.  

 

W głosowaniu udział wzięło 17 radnych 

za było 16 radnych 

wstrzymał się 1 radny 
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Rada wybrała radnego Sławomira Kujaw ę na Przewodnicz ącego Komisji 

dora źnej.  

 

Następnie Przewodnicz ący Rady  poprosił o zgłaszanie kandydatur na członków 

Komisji doraźnej.   

Wiceprzewodnicz ący Rady Andrzej Kurek –  zaproponował kandydaturę radnego 

Włodzimierza Oźminkowskiego, który wyraził zgodę na kandydowanie. 

Radny Lucjan Adamus - zaproponował kandydaturę radnej Marii Błońskiej, która 

wyraziła zgodę na kandydowanie. 

Radna Halina Krygier –  zaproponowała kandydaturę radnego Lucjana Adamusa, 

który wyraził zgodę na kandydowanie. 

Wiceprzewodnicz ąca Rady El żbieta Gogola -  zaproponowała kandydaturę 

radnego Marka Zielińskiego, który wyraził zgodę na kandydowanie. 

Radny Adam Kowalewski -  zaproponował kandydaturę radnego Grzegorza 

Wesołka, który wyraził zgodę na kandydowanie. 

Radny Tomasz Wysocki -  zaproponował kandydaturę radnego Grzegorza Koziełka, 

który wyraził zgodę na kandydowanie. 

Radny Grzegorz Wesołek -  zaproponował kandydaturę radnego Jerzego 

Kowalskiego, który nie wyraził zgody na kandydowanie. 

Radny Jerzy Kowalski -  zaproponował kandydaturę radnego Ireneusza 

Starczewskiego, który nie wyraził zgody na kandydowanie. 

Więcej kandydatur nie zgłoszono. 

 

Następnie  Przewodnicz ący Rady  według kolejności zgłoszeń poddał pod 

głosowanie kandydatury na członków Komisji doraźnej: 

 

Kto jest za kandydaturą na członka komisji doraźnej radnego Włodzimierza 

Oźminkowskiego?  

 

W głosowaniu udział wzięło 17 radnych  

za było 16 radnych  

wstrzymał się 1 radny 

 

Kto jest za kandydaturą na członka komisji doraźnej radnej Marii Błońskiej?  
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W głosowaniu udział wzięło 17 radnych  

za było 16 radnych  

wstrzymał się 1 radny 

 

Kto jest za kandydaturą na członka komisji doraźnej radnego Lucjana Adamusa?  

 

W głosowaniu udział wzięło 17 radnych  

za było 16 radnych  

wstrzymał się 1 radny 

 

 

Kto jest za kandydaturą na członka komisji doraźnej radnego Marka Zielińskiego?  

 

W głosowaniu udział wzięło 17 radnych  

za było 16 radnych  

wstrzymał się 1 radny 

 

Kto jest za kandydaturą na członka komisji doraźnej radnego Grzegorza Wesołka?  

 

W głosowaniu udział wzięło 17 radnych  

za było 16 radnych  

wstrzymał się 1 radny 

 

Kto jest za kandydaturą na członka komisji doraźnej radnego Grzegorza Koziełka?  

 

W głosowaniu udział wzięło 17 radnych  

za było 16 radnych  

wstrzymał się 1 radny 

 

Kto jest za kandydaturą na członka komisji doraźnej radnego Ireneusza 

Starczewskiego?  

 

W głosowaniu udział wzięło 17 radnych  
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za było 16 radnych  

wstrzymał się 1 radny 

 

Ponadto Rada ustaliła termin pracy Komisji doraźnej od 3 sierpnia br. do 2 września 

br.  

 

Następnie Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały, a następnie poddał go 

pod głosowanie.  

 

W głosowaniu udział wzięło 17 radnych  

za było 17 radnych  

 

Rada podj ęła uchwał ę Nr VIII/82/2015 w sprawie  powołania komisji dora źnej do 

rozpatrzenia wniosków o nadanie tytułu „Zasłu żony dla Gminy  Żnin” ,  która 

stanowi załącznik nr  28  do protokołu. 

 

PKT 29 - Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie wyznaczenia członków 

do Rady Pożytku Publicznego Gminy Żnin. 

 

Przewodnicz ący Rady Grzegorz Koziełek – wyjaśnił, że zgodnie z § 1 ust 2 pkt 

2 oraz § 1 ust 3 Regulaminu Rady Działalności Pożytku Publicznego Gminy Żnin, 

będącego załącznikiem do uchwały Nr XII/102/2011 Rady Miejskiej w Żninie z dnia 

26 października 2011 roku w sprawie określenia trybu i powołania członków oraz 

organizacji i trybu działania Rady Działalności Pożytku Publicznego Gminy Żnin, 

Rada Miejska w Żninie wyznacza ze swojego grona od 2-3 przedstawicieli. Rada 

Miejska miała swoich 3 przedstawicieli, jednakże w związku z wygaśnięciem 

mandatu radnego możliwe jest uzupełnienie składu do 3 przedstawicieli. 

 

Następnie poprosił o zgłaszanie kandydatur na członka do Rady Pożytku 

Publicznego. 

 

Wiceprzewodnicz ący Rady Andrzej Kurek – zaproponował kandydaturę radnego 

Tomasza Wysockiego, który wyraził zgodę na kandydowanie.  

Następnie Przewodnicz ący Rady Grzegorz Koziełek poddał pod głosowanie 
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kandydaturę  radnego Wysockiego na członka Rady Pożytku Publicznego. 

 

W głosowaniu udział wzięło 17 radnych  

za było 16 radnych  

wstrzymał się 1 radny 

 

Następnie Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały, a następnie poddał go 

pod głosowanie.  

 

W głosowaniu udział wzięło 17 radnych  

za było 17 radnych  

 

Rada podj ęła uchwał ę Nr VIII/83/2015 zmieniaj ącą uchwał ę w sprawie 

wyznaczenia członków do Rady Po żytku Publicznego Gminy Żnin , która stanowi 

załącznik nr  29 do protokołu. 

 

PKT 30 - Podjęcie uchwały w sprawie powołania Zespołu opiniodawczego ds. 

wyboru ławników do sądów powszechnych.  

 

Przewodnicz ący Rady Grzegorz Koziełek – wyjaśnił, że uchwała jest wykonaniem 

obowiązku ustawowego zawartego w art. 163 § 2 ustawy z dnia 27 lipca 2001 roku – 

Prawo o ustroju sądów powszechnych. Z dniem 31 grudnia 2015 r. kończy się 

kadencja ławników do sądów powszechnych.  Przed wyborem ławników na nową 

kadencję 2016 – 2019 Rada Gminy dokonuje określonych czynności 

sprawdzających, czy każdy z kandydatów spełnia wymogi określone w ustawie. 

W imieniu Rady, czynności tych powinien dokonać zgodnie z ustawą  Prawo 

o ustroju sądów powszechnych, powołany przez nią zespół.  

Następnie poinformował, że wystąpił z pismami do KPP w Żninie oraz do Sądu 

Rejonowego  o wyznaczenie swojego przedstawiciela do pracy w zespole. Z 

uzyskanych odpowiedzi do pracy w zespole wyznaczono aspiranta sztab. Pana 

Andrzeja Lisieckiego oraz sędziego Jacka Krysztofiaka. 

Następnie poprosił o zgłaszanie kandydatur na Przewodniczącego Zespołu. 

Wiceprzewodnicz ąca Rady El żbieta Gogola – zaproponowała kandydaturę 

radnego Leszka Kowalskiego, który wyraził zgodę na kandydowanie. 
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Więcej kandydatur nie zgłoszono. 

Następnie Przewodnicz ący Rady  poddał pod głosowanie kandydaturę radnego 

Leszka Kowalskiego. 

 

W głosowaniu udział wzięło  16 radnych 

za było 15 radnych 

wstrzymał się 1 radny 

 

Następnie Przewodniczący Rady poprosił o zgłaszaniu kandydatur na członków 

zespołu.  

Wiceprzewodnicz ący Rady Andrzej Kurek – zgłosił kandydaturę radnego Piotra 

Tomaszewskiego, który wyraził zgodę na kandydowanie.  

Radny Ireneusz Starczewski -  zgłosił kandydaturę radnego Jerzego Kowalskiego, 

który wyraził zgodę na kandydowanie.  

Radny Lucjan Adamus - zgłosił kandydaturę radnej Haliny Krygier, która wyraziła 

zgodę na kandydowanie.  

Radny Grzegorz Wesołek - zgłosił kandydaturę radnego Adama Kowalewskiego, 

który wyraził zgodę na kandydowanie. 

 

Przewodnicz ący Rady  poddał według kolejności zgłoszeń kandydatów na członków 

zespołu. 

Kto jest za kandydaturą radnego Piotra Tomaszewskiego? 

 

W głosowaniu udział wzięło  16 radnych 

za było 15 radnych 

wstrzymał się 1 radny 

  

Kto jest za kandydaturą radnego Jerzego Kowalskiego? 

 

W głosowaniu udział wzięło  16 radnych 

za było 15 radnych 

wstrzymał się 1 radny 

  

Kto jest za kandydaturą radnej Haliny Krygier? 
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W głosowaniu udział wzięło  16 radnych 

za było 15 radnych 

wstrzymał się 1 radny 

  

Kto jest za kandydaturą radnego Adama Kowalewskiego? 

 

W głosowaniu udział wzięło  16 radnych 

za było 15 radnych 

wstrzymał się 1 radny 

  

Następnie Przewodnicz ący Rady odczytał treść projektu uchwały, a następnie 

poddał go pod głosowanie.  

 

W głosowaniu udział wzięło  16 radnych 

za było 16 radnych 

 

Rada podj ęła uchwał ę Nr VIII/84/2015 w sprawie powołania Zespołu 

opiniodawczego ds. wyboru ławników do s ądów powszechnych,  która stanowi 

załącznik nr 30 do protokołu.  

 

PKT 31 - Podjęcie uchwały w sprawie zlecenia Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w 

Żninie przeprowadzenia postępowania wyjaśniającego w sprawie wypłaty pomocy 

materialnej o charakterze socjalnym dla uczniów zamieszkałych na terenie Gminy 

Żnin z lat 2012 – 2015. 

 

Przewodnicz ący Rady Grzegorz Koziełek – Wysoka Rado w związku z pismem 

Burmistrza Żnina z dnia 24 czerwca 2015 r. dotyczącym wszczęcia 

i przeprowadzenia postępowania wyjaśniającego w sprawie wypłaty pomocy 

materialnej o charakterze socjalnym dla uczniów zamieszkałych na terenie Gminy 

Żnin z lat 2012 – 2015 istnieje propozycja zlecenia Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej 

w Żninie przeprowadzenia postępowania wyjaśniającego w ww. sprawie 

Wobec braku pytań Przewodnicz ący Rady Grzegorz Koziełek odczytał treść 

projektu uchwały, a następnie poddał go pod głosowanie.  
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W głosowaniu udział wzięło  16 radnych 

za było 14 radnych 

wstrzymało się 2 radnych 

 

Rada podj ęła uchwał ę Nr VIII/85/2015 w sprawie zlecenia Komisji Rewizyj nej 

Rady Miejskiej w Żninie przeprowadzenia post ępowania wyja śniaj ącego w 

sprawie wypłaty pomocy materialnej o charakterze so cjalnym dla uczniów 

zamieszkałych na terenie Gminy Żnin z lat 2012 – 2015,  która stanowi załącznik nr 

31  do protokołu.  

 

AD PKT 32 -  Odpowiedzi na interpelacje Radnych. 

 

Przewodnicz ący Rady Grzegorz Koziełek – poprosił Burmistrza o zabranie głosu. 

Burmistrz Robert Luchowski – powiedział, że udzieli odpowiedzi na interpelacje 

w formie pisemnej. Jednocześnie chciałby przeprosić za brak odpowiedzi na 

interpelację zgłoszoną przez radną Błońską. Będzie wyjaśniał przyczynę braku 

odpowiedzi.   

 

AD PKT 33 –  Zapytania, wolne wnioski i informacje. 

 

Przewodnicz ący Rady Grzegorz Koziełek –  poprosił o składanie zapytań i wolne 

wnioski. 

Przewodnicz ący Komisji Infrastruktury i Gospodarki Przestrzenne j Piotr 

Tomaszewski – zwrócił się z prośbą o skierowanie patrolu Straży Miejskiej i Policji 

na teren kolei wąskotorowej od strony ul. Szkolnej w Żninie. W tym miejscu zbiera się 

młodzież, palą papierosy, spożywają alkohol i zostawiają bardzo dużo śmieci.    

Przewodnicz ący Rady Grzegorz Koziełek –  mówimy tutaj o trasie kolejki od parku 

do cmentarza? 

Przewodnicz ący Komisji Infrastruktury i Gospodarki Przestrzenne j Piotr 

Tomaszewski –  odpowiedział, że tak.  

Przewodnicz ący Rady Grzegorz Koziełek – w związku z postępowaniem 

dotyczącym ufundowania i wyposażenia Gminy Żnin w sztandar otrzymał informacje 

o wycenie prac nad sztandarem. Wycena ta zamknie się kwotą około 19 tys. zł.  

Zgodnie z tym co przekazał mi Sekretarz Gminy cena będzie obejmować: wykonanie 
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głowicy w kwocie 4500 zł, wykonanie sztandaru haftem ręcznym z szarfami, 

drzewcem w kwocie 9000 zł, wykonanie gabloty w kwocie 1500 – 2000 zł, umowa na 

wykonanie projektu i przeprowadzenie procedury to kwota 4000 zł. Wobec tego 

zwrócił się z prośbą i  zaproponował, aby partycypować w wykonaniu tego sztandaru. 

Z uwagi na to, że koszt nie jest  mały uważa jednak, że połowa tej kwoty jest możliwa 

do zebrania. Po rozmowie z Panią Skarbnik stwierdził, że nie ma możliwości 

wrzucania środków do tzw. puszki, gdyż byłby problem z ich zaewidencjonowaniem. 

Dlatego też najprostszym sposobem byłaby po prostu deklaracja składana do Biura 

Rady bądź  Pani Skarbnik o wysokości potrącenia jakiejś kwoty z diety radnego.  

Taka jest moja propozycja i myślę, że przez okres 2 miesięcy jesteśmy w stanie 

pozbierać połowę kwoty na wykonanie sztandaru. Oczywiście zwrócimy się również 

do organizacji działających  na terenie naszej gminy, zakładów jak również do osób 

indywidualnych o wsparcie finansowe. Oczywiście gwóźdź takiego fundatora 

znalazłby się na drzewcu sztandaru. Jest to temat do dyskusji.  

Burmistrz Robert Luchowski – jeśli Państwo macie podmiot zainteresowany takim 

wsparciem to bardzo by prosił o informację. Dołóżmy się wszyscy do tego 

przedsięwzięcia.   

Przewodnicz ący Rady Grzegorz Koziełek – powiedział, że o zabranie głosu 

poprosił mieszkaniec Dochanowa Pana Jan Woźniak. 

Wobec braku sprzeciwu Rady Przewodnicz ący Rady udzielił głosu Panu 

Woźniakowi. 

Mieszkaniec Dochanowa Pan Jan Wo źniak – zapytał o sprawę zdjęcia z porządku 

obrad pkt dotyczącego podjęcia uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż 

części nieruchomości położonej w Dochanowie. Chodzi tutaj o działkę nr 86.  

Przewodnicz ący Rady Grzegorz Koziełek – odpowiedział, że temat ten był 

dyskutowany na posiedzeniu Komisji Infrastruktury i Gospodarki Przestrzennej  oraz 

posiedzeniu Komisji Budżetu i Gospodarki. Radni stwierdzili, że nie mają pełnej 

wiedzy co do tego terenu. Chcielibyśmy ten teren zobaczyć, podobnie jak to się stało 

w przypadku projektu uchwały w sprawie Sarbinowa.  

Ponadto jest propozycja przeprowadzenia zebrania wiejskiego w celu wypracowania 

określonego stanowiska w tej sprawie. Nie jest to zatem wyrzucenie projektu uchwały 

do kosza, ale odsunięcie w czasie, w celu szczegółowego zapoznania się ze sprawą.   

Mieszkaniec Dochanowa Pan Jan Wo źniak –  dodał, ze oprócz tego są tam 

jeszcze działki Nr 91 i Nr 77 użytkowane od lat 60 –tych. Jest również część działki 
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nr 97, która jest użytkowana od 80 roku i żadnych podatków nikt za nią nie płaci. 

Zatem to również powinno być przedmiotem zebrania wiejskiego by tę sprawę 

uporządkować.   

Poza tym po raz kolejny poruszył sprawę palenia w piecach plastikami. Zgłaszał to 

wielokrotnie na posiedzeniach Komisji Rady jednak bez rezultatu.  

Burmistrz Robert Luchowski –   o zabranie głosu poprosił Kierownika Wydziału 

Ochrony Środowiska, Rolnictwa i Leśnictwa Piotra Ostrowskiego. 

Kierownik Wydziału Ochrony Środowiska, Rolnictwa i Le śnictwa Piotr 

Ostrowski -  przedstawił pismo w sprawie zjawiska suszy w gminie Żnin, które 

stanowi załącznik nr  32 do protokołu.  

Sekretarz Gminy Mirosław Gatka – zwrócił się do radnych z prośbą, aby materiały, 

które trafiają do radnych pozbawione były pieczęci mecenasa. Obowiązkiem każdego 

pracownika, który przygotowuje dany projekt jest konsultacja prawna. Z uwagi jednak 

na to, że dochodzi do sytuacji, że przed wydrukiem materiałów do Państwa zdarzają 

się omyłki pisarskie zaproponował, aby na projekcie, który jest kierowany do radnych 

nie było pieczęci radcy. Taka pieczęć znajdowałaby się na projekcie uchwały 

pracownika, który go przygotowuje. Zatem nie ma obaw, że dany projekt nie jest 

opiniowany przez mecenasa. Zatem czy ja mogę liczyć na przyzwolenie Rady, aby 

od następnej sesji materiały kierowane do radnych nie miały pieczęci mecenasa. 

Taka pieczęć będzie na projekcie pracownika, który go przygotowuje. 

Radny Adam Kowalewski – powiedział, że owszem takie rozwiązanie może być 

zastosowane, ale pod takim warunkiem, że jeden egzemplarz oparafowany 

znajdowałby się w Biurze Rady, tak by mógł się z nim zapoznać i porównać.  

Sekretarz Gminy Mirosław Gatka – odpowiedział, że chodzi tutaj także o kwestie 

archiwizacji dokumentów. W tym przypadku mielibyśmy do czynienia z podwójną 

archiwizacją tych samych dokumentów. Jeśli Pan radny będzie sobie życzył projekt z 

parafką mecenasa, to nic nie stoi na przeszkodzie, aby pracownik Biura Rady Pan 

Łukasz Lisiecki poprosił wydział merytoryczny o taki egzemplarz.  

Przewodnicz ący Rady Grzegorz Koziełek – uważa, że takie rozwiązanie 

zaproponowane przez Sekretarza wydaje się być uzasadnione ze względów 

technicznych, jednak dotarcie do oryginału będzie wymagało kierowania się do 

poszczególnych wydziałów. 

Sekretarz Gminy Mirosław Gatka – jeśli nie ma woli Rady to wycofuje się ze 

złożonej propozycji. Dodał, że każdy pracownik ponosi odpowiedzialność prawną, 
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więc nie ma możliwości, aby coś niezgodnego z prawem było Państwu przedkładane.  

 

Rada przychyliła si ę do propozycji Sekretarza Gminy Żnin, co do formy 

przekazywania materiałów sesyjnych.  

 

PKT 34 – Zakończenie  

 

Przewodnicz ący Rady Grzegorz Koziełek  – stwierdził, że został wyczerpany 

porządek obrad VIII sesji Rady Miejskiej w Żninie. Podziękował Paniom i Panom 

radnym, Burmistrzowi, pracownikom Urzędu, prasie, radiu oraz wszystkim obecnym 

na sali za uczestnictwo. 

Przewodniczący Rady o godzinie 15.00 zamknął  VIII sesję Rady Miejskiej w Żninie. 

Na tym protokół zakończono.  

 

Protokolant: 

Łukasz Lisiecki 

Inspektor ds. obsługi Rady 

 

        Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
                           w Żninie  
 
                   Grzegorz Koziełek  
 
 
 

 
                                          Żnin, dnia 23 lipca  2015 r.  


